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SUZUKI - AVTOM ISA KRŽIŠNIK
ZIMSKA AKCIJA VOZIL SUZUKI - 

NA ZALOGI TUDI 4x4 POGON 

VSI MODELI IMAJO KLIMO, ABS, AUDIOSISTEM

v V"

Swif VSI MODELI IMAJO MOŽNOST 
POGONA 4x4

Oglejte si naše modele pred centri 
SPAR v Trbovljah in Hrastniku od 
21.2. do 1.3. ter v Zagorju in Litiji 

od 6.3. do 15.3. 
NAGRADNE IGRE IN 

PREIZKUSNE VOŽNJE!

Avtohiša Kržišnik Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi, tel.: 03 56 64 729, 03 56 64 730, fax: 03 56 68 359

www.avtohisa-krzisnik.si
Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Mazda in Suzuki, prodaja rabljenih vozil, avtokleparstvo, avtoličarstvo, mešanje barv, rent-a-car, najem avtodoma

Pneumatic center, optika, pregled klimatskih naprav, popravilo vozil poškodovanih od toče,
popravilo ter testiranje zavor, pregled izpušnih plinov_________________________

Uradna poraba goriva 3,9 do 10,2 l/100km,uradna emisija C02 167 do 246 g/km.

PRENOVLJENA 
MAZDA 5 Z EL. 

DRSNIMI VRATI - 
že v našem 

salonu

MAZDA 6 
V AKCIJI - 

2.500€+super 
darilo

MAZDA 3 
AKCIJA S 

POPUSTOM 1.000C
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Morate prebrati:

Zeleni ZA 
referendum

m

Prihaja pomlad,
ki v Laškem veliko obeta

Srečanje 
s seboj

Literarna priloga 
LIST

Intervju:
Cvetka Skušek - Fakin

Brigita Šuler ni Zasavka 
ampak Posavka

Večer 
s Fanči

Športni
dogodki

Kofetkanje s 
Francijem Rogačem

Zasavc-a izdaja Grafika Gracar d.o.o.,
Lava 7b, 3000 Celje, tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar.
Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Peter Motnikar, Fanči Moljk, Anton Šutar 
in Boštjan Grošelj.
Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12.00 uri.
Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje.
Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi.
Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 031 880 158, komerciala: 031 822 533,040 267 411.
E-mail urednica: hruski@siol.net, E-maii: zasavc@email.si,http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih.
Letna naročnina je 28,17 EUR (6.750.00 siti, polletna 13,52 EUR (3.240,00sit).

Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti.
V ceno je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.
Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.
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UVODNIK

[daj gre pa 
zares.Objeti parčki 

na klopcah v parku, na
peti brsti na drevju, zvončki 

in trobentice in tako dalje in tako 
naprej, vse to kaže, da pomlad misli 

hudo resno ogroziti vladavino zime. Zdaj'
’ pa bo! Prebuja se narava iz zimskega spanja 1 
in prebujajo se ljudje iz otopelosti, ki je kazala^ 

na to, da so se sprijaznili z usodo. S pomladjo (
1 prihajajo novi sokovi v premrle ude... 

rJa, tako bi lahko štrikala še najmanj sto vrstic, če(
Jbi jih imela na razpolago, a žal, jih nimam. In prav je 'j 

\ tako, ker bi se sicer krepko zaštrikala. No, v vsaki slabi ( 
/stvari je nekaj dobrega in obratno. Torej, če je pom-, 
)lad na pohodu, potem ni več daleč ta narvečji prazniki 
/Zasavčev. Se vam že kaj sanja, kam merim. Seveda, praznik) 

) zasavskih salam se bliža. Literarni natečaj smo spravili podi

Ji

) streho, le nagrade moramo 
1 nikom. Za najšportnika 
(pridno glasujete, v 
(pa bomo že ob- 
)za 10. Zasavčevo 
la, dragi moji,
(naša salamijada 
/pričakujemo 
(javljencev. Na 
/vam polagam:
(bo vam žal. De- 
/druženja, to lepo 
(obletnico pač ne 
)po običajni poti 
(Žurka bo, kot se 
/spodobi. Ko pišem

še predati srečnim dobit-) 
za preteklo leto že( 

prihodnji številki) 
javili prijavnico/ 
salamijado.) 

j okroglo ima/ 
letos in zato) 
silni naval pri-) 
dušo in srce) 
prijavite se, ne) 
set let našega) 

in okroglo) 
moremo kar) 

spustiti skozi.) 
za take stvari) 

tele vrstice, se mi je/
(mimo nosa pripeljal omamni vonj po dimu in salamah.) 
/Mmmm opojne vonjave, kako težko vas pričakujem) 
(V ustih se mi nabira slina ob spominu na lanske do-) 
)brote salamarjev Zasavja. Globoko vzdihnem in jo^ 

aogoltnem in prosim vse svetnike, naj bo čimprej) 
/prvi april. To je edina prireditev, ki vas za prvi/ 
/april ne bo naaprilila. Cisto resno in strokovno)
/se bomo spravili k delu. Zdaj pa je na vasJ 

sdragi salamarji, da nas čim bolj zasujete sf 
\tem prijetnim opravilom. Med žurom,- 
/n okušanjem slastnih lepotic bomo) 

studi nagrade podelili. Prijavite se/ 
tsplača se!

. Salamarsko nestrpna 
Urednica Marta/

mtemič se snidemo

6. 2009

Naslovnica:
Tina Baštašič

Foto: Marcel Pernat
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Zlata poroka zakoncev Michon
Čas hitre beži in take je ostala neizpolnjena obljuba, ki sme je dali vsem sodelujočim, da beme tudi v 

lokalnem časopisu objavili zelo lep dogodek, ki se je zgodil v Zagorju 11.08.1607.
Na ta dan sta v zagorski cerkvi praznovala 50 let 
skupnega življenja zakonca Marija in Niko Michon z 
Nizozemske. Gospa Marija je bila doma v zagorski 
dolini in življenjska pot jo je vodila na Nizozemsko, 
kjer je spoznala svojega moža. Zakonca Michon sta 
v nemirnih in negotovih časih ob samoosvajanju 
Slovenije pokazala veliko povezanost in ljubezen do 
Slovenije, posebej še za Zagorje, saj sta pripeljala 
z Nizozemske veliko pomoči za občane, ki so jo 
prejeli preko Rdečega križa in Karitasa. Ob tem do
godku so jima njuni prijatelji in sorodniki pripravili 
lep prazničen dan v okrašeni cerkvi, do katere sta 
se slavljenca pripeljala v zapravljivčku v spremstvu 
narodnih noš. Za njuno nesebično pomoč v težkih 
časih so se jima pri obredu v cerkvi zahvalili s pri
ložnostnimi darili župnik Matjaž Križnar in pred
stavniki Karitasa. Po obredu je bilo prijetno druže
nje pred cerkvijo in potem kosilo v Gostišču Kum. 

Pred kosilom so jima sorodniki in prijatelji s priložnostnimi darili voščili še naprej vse dobro.
V imenu občine in v svojem se je zakoncema Michon zahvalil tudi župan Matjaž Svagan in jima v spomin podaril sliko, predstav
niki Rdečega križa Zagorje pa so jima izročili šopek in darilo. Ob prijetni glasbi, razgovoru in dobrih željah so se v družbi obeh 
slavljencev številni prijatelji in sorodniki veselili in družili do večernih ur.

Karitas Zagorje in Rdeči križ Zagorje

Pomembnesi: visoka
Če tudi gre za Palome, hi res da ni v Zasavju, pa zagotovo zasavski sindikalisti vedo, 

kaj in kako gre pričujoče obračunavanje tu, 
v Zasavju in zato objavljamo pismo oziroma izjavo za javnost:

Pobuda za ukrepanje v zvezi s primerom Paloma

V zvezi z razvpitim primerom primitivnega obračunavanja uprave družbe Paloma d.d. s predsednikom sveta delavcev te družbe 
Jožetom Korotajem je Združenje svetov delavcev slovenskih podjetij na Komisijo za peticije ter za človekove pravice in enake 
možnosti ter Odbor za delo, družino, invalide in socialne zadeve pri Državnem zboru RS, 14. 2. 2008 naslovilo pobudo za 
urgentno obravnavo omenjenega primera in sprejem ustreznih ukrepov.
Istočasno je Združenje svetov delavcev na Ministrstvo za delo in Državni zbor RS naslovilo predlog za spremembo določbe 
67. člena ZSDU po skrajšanem postopku, s katero naj bi bile odpravljene nekatere temeljne pomanjkljivosti glede vsebinske 
ureditve instituta t. i. delovnopravne imunitete delavskih predstavnikov. Odpustitev predsednika sveta delavcev v Palomi je 
eklatanten primer nedopustne kršitve t. i. delovnopravne imunitete delavskih predstavnikov v podjetjih, ki v Sloveniji ni niti 
prvi niti osamljen. Podobno se je že zgodilo predsednikom svetov delavcev v družbah Lama Dekani, Klasje Celje in še ne
katerih. Zato je sprejetje predlaganih sprememb nujno. Kršitve v Palomi namreč dokazujejo, da veljavna zakonska ureditev 
varstva delavskih predstavnikov pred škodljivimi ravnanji delodajalcev v smislu mednarodnih konvencij v Sloveniji ni ustrezna. 
Združenje svetov delavcev slovenskih podjetij je na mariborsko območno enoto Inšpektorata RS za delo 14.2.2008 prijavilo 
tudi kršitev Zakona o delovnih razmerjih v družbi Paloma d.d. Zakon prepoveduje odpoved pogodbe o zaposlitvi članu sveta 
delavcev brez soglasja sveta delavcev. Uprava Palome namreč ni pridobila niti poskušala pridobiti predpisanega soglasja sveta 
delavcev, čeprav predsednik sveta delavcev ni kršil zakona, kolektivne pogodbe in pogodbe o zaposlitvi.
Inšpektoratu za delo je združenje svetov delavcev predlagalo, da ukrene vse za preprečitev morebitne kršitve zakona oziroma 
njenih škodljivih posledic in v primeru, da bo delodajalec odpoved predsedniku sveta delavcev Palome d.d. kljub temu podal, 
zadrži učinkovanje prenehanja pogodbe o zaposlitvi v skladu z ZDR, zoper delodajalca - pravno osebo in Danila Marina kot 
odgovorno osebo delodajalca pa uvede postopek za prekršek po 20. točki prvega odstavka 229. člena ZDR.

21. februar 2008
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Trboveljski Zeleni ZA referendum o
zaščiti okolja

V Zasavju se, poleg težav v zvezi z reševanjem zmanjšanja brezposelnosti, spopadajo tudi z reševanja 
problemov bivalnega okolja, kakovosti zemlje in ozračja. Enega takih so se lotili predstavniki trboveljskih

Zelenih.

Na zadnji tiskovni konferenci so predstavili svoje poglede na 
reševanje teh problemov. Predsednik Zelenih Branimir Bajde, 
ki je obenem tudi svetnik v trboveljskem občinskem svetu, je 
predstavil dve pobudi za pridobivanje okoljevarstvenega do
voljenja za LC Cementarno Trbovlje. Obravnavali so elaborat 
o določitvi vplivnega območja onesnaženja LC Cementarne 
Trbovlje. Bajde je povedal, da po mnenju občine, države in firm 
na tem območju ni varovanega območja in nobene naravne in 
kulturne dediščine, kar ne drži.V neposredni bližini je območje 
krajinskega parka Kum. Inštitut je v študiji zapisal tudi (morda 
napačno), da vrtinci poskrbijo, da se dim iz Termoelektrarne 
močno razredči, kar pa ni povezano s Cementarno. Študija, 
pripravljena na Inštitutu za energetiko Energis, obravnava delež 
velikih nepremičnih virov emisij pri obremenjevanju zraka v 
Zasavju in njihov vpliv na kakovost zraka. “S študijo nismo za
dovoljni, saj obravnava obdobje od 1995 do 2005, in to samo 
glede emisij žveplovih dioksidov, dušikov in trdih delcev. Pre
pričani smo, da so drugi strupi, kot so arzen, dioksini, benzeni, 
aerosoli, za Zasavje veliko bolj obremenjujoči,” pravi predsed
nik trboveljskih Zelenih Branimir Bajde.V študiji, ki jo je naredil 
Elektroinštitut Milan Vidmar, so zapisali, da je največji onesna
ževalec oziroma vir onesnaženja s trdimi delci s 25 % promet, 
na drugem mestu pa je LC. Pri izpustu aerosolov v ozračje je 
promet s 352 tonami na leto največji onesnaževalec, medtem 
ko je LC z malo manj kot sedem ton na drugem mestu.
O emisijah po zagonu razžveplevalne naprave in poročilu o 
onesnaževanju s prašnimi delci so ugotovili, da je pri obravnavi

onesnaženja Zasavje premalo upoštevano. Po drugi strani pa se 
v EU predstavljamo le s težavami v prometu v večjih mestih po 
Sloveniji. Prav zaradi tega so se odločili za možnost priprave 
referenduma na temo onesnaženosti s prašnimi delci v skladu 
z Zakonom o ljudski iniciativi in državnim referendumom ter 
v skladu s statutom občine Trbovlje. Slednji opredeljuje, da se 
lahko referendum oz. priprava nanj naredi na pobudo župana 
ali enega svetnika oz. na podpise 5 % volilnih upravičencev ozi
roma okrog 900 glasov.Tako naj bi preko svetnika Bajdeta dali 
na prvi občinski seji pobudo za referendum, tako da bi spre
jeli ustrezen odlok s katerim bi prepovedali vsakršno nadaljnje 
onesnaževanje okolja ali kurjenja odpadkov. Po njihovi oceni je 
kurjenje odpadkov najbolj primitivna metoda za njihovo od
stranitev in v skladu s splošnim smernicami, da se pristopi k 
temu, da se odpadki vrnejo kot surovina - da se opravi prede
lava in ne kurjenje. Kot je povedal Bajde, sežiganje ni ustrezen 
način, prav zaradi kurjenja tvorijo strupi, ki onesnažujejo Tr
bovlje in Zasavje.To pa seveda ni rešitev za zasavske doline, saj 
obstajajo študije, da Zasavje ne prenese nobenega dodatnega 
onesnaževanja več.
V slučaju, če stvar na seji občinskega sveta ne bi uspela, bi 

se lotili zbiranja podpisov 5 % volilnih upravičencev. Kot pa 
smo izvedeli, se bo stvar nadaljevala na povsem drugačen na
čin. Nekateri svetniki iz občinskega sveta, s strani opozicije, so 
predlagali, da se skliče izredna seja občinskega sveta na temo 
ekologije.

Besedilo: Rudi Špan

Občinski redarji prepustili taksiste
policiji

V ponedeljek, 11. 61.1007, je bila 9. redna seja Občinskega sveta Občine Trbovlje.
Potem, ko so svetnice in svetniki brez pripomb potrdili zapisnik 
predhodne seje je župan podal zahtevo, da se z dnevnega reda 
umakne 13. točka dnevnega reda, ki se je nanašala na obvestilo 
o prenehanju članstva Matjaža Štrakla v LDS. Po mnenju Sta
tutarne komisije prenehanje članstva Matjaža Štrakla ne vpliva 
na njegovo delo v komisijah občinskega sveta pa tudi v samem 
OS ne. Župan je zaradi istih razlogov predlagal tudi umik 14. 
točke z dnevnega reda, ki se je nanašala na zamrznitev članstva 
Branka Bunte v svetniški skupini SDS. Oba sta tako postala 
samostojna svetnika.
Župan je podal informacije o aktualnem dogajanju v zvezi z 
aktivnostmi občine. Pojasnil je, da so postopki pridobitve ne
premičnin na območju bivše tovarne Mehanika v postopku. 
Podpisana je kupoprodajna pogodba in opravljen vpis v zemlji

ško knjigo. Zaključen je tudi postopek odsvojitve nepremičnin 
na območju STT.
Župan je izrazil začudenje, da se na razpis za pridobitev konce
sije za zdravniško pomoč na domu ni prijavila nobena oseba in 
predlagal, da se razpis ponovi.
Svetnice in svetniki so po skrajšanem postopku sprejeli sklep 
o prenehanju odloka o organizaciji in načinu opravljanja avto 
- taksi prevozov v občini Trbovlje. To pomeni, da bo po no
vem za taksiste v Trbovljah veljal enak način nadzora kot za vse 
občane. Z morebitnimi nepravilnostmi med opravljanjem taksi 
službe se bo ukvarjala policija in ustrezni inšpekcijski in drugi 
organi, malo več miru pa bo na ta način imela (2 uslužbenca) 
občinska redarska služba.

MAŠ.

21. februar 2008
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Izlitje apnenčeve 
emulzije v 

Trboveljšeico
V trboveljski cementarni je 8. februarja 1608 po
poldne prišlo do izlitja manjše količine Ph nevtral
ne apnenčeve emulzije v bližnjo Trboveljščieo. Do 

prvih informacijah je do izlitja prišlo zaradi napa
ke na ventilu.

Nadzorni delavec je takoj, ko je opazil napako, nemudoma roč
no vklopil črpalke za prečrpavanje emulzije v dodatni rezervni 
zbiralnik in s tem zaustavil iztekanje. Po Lafargeu dostopnih 
informacijah do sedaj zaradi izlitja ni bilo nobene škode za 
okolje.
Lafarge Cement je o dogodku takoj obvestil občinski štab civil
ne zaščite in lokalno enoto policije in vodjo trboveljske ribiške 
družine.
Skupaj so ugotovili, da zaradi izlitja ni poginila nobena riba.

zos

Dela na Trgu 
revolucije

Zaradi izvajanja del v II. fazi izgradnje krožišča na Trgu 
revolucije prihaja do motenj v prometu v tem predelu 
Trbovelj. Trboveljski župan vse udeležence v prometu 
prosi za razumevanje in strpnost. Začasna prometna 

signalizacija bo postavljena predvidoma še dva meseca.

»V tem času priporočamo občanom, da po možnosti uporab
ljajo obvozno cesto preko Nasipov do Sušnika in da v krožišču 
upoštevajo »pravilo zadrge«.
Namen obnove je zagotovitev čim boljše kvalitete vozišča, s 
tem povečanje stopnje prometne varnosti, lepše urejenosti 
Trga revolucije in ureditvi prometa v tem delu mesta. Predvi
doma bodo vsa dela končana do občinskega praznika, I. junija, 
ko bomo to cesto tudi svečano predali svojemu namenu.« po
jasnjuje župan Bogdan Barovič. MaH

Uničenje lipe v 
mestnem parku

Vsako leto na Dan zemlje, 11. aprila, po pozivu in 
priporočilu Turistične zveze Slovenije, Turistično 

društvo Trbovlje v sodelovanju z občino, posadi lipo.

»V letu 2005 je bila posajena na območju strelišča na Trgu re
volucije, vendar so jo neznanci uničili. Naslednje leto smo po
sadili še eno lipo in sicer na območju trboveljskega letnega 
kopališča, kjer (za ograjo) stoji in raste še danes. Lansko leto 
smo posadili še eno lipo v mestnem parku in jo tudi primerno 
ogradili. V prejšnjem tednu pa smo opazili, da so jo neznanci 
popolnoma uničili.

Nad tem dejanjem smo zgroženi in storilce obsojamo, saj tak
šen vandalizem in objestnost ne pomenita le uničenje nekega 
drevesa - lipa je simbol miru, sprave in predvsem slovenstva! 
Sprašujemo se tudi, kam takšna dejanja vodijo, komu je bila 
lipa napoti in ali ima sploh še smisel čez dva meseca posaditi 
novo?« je v izjavi za javnost zapisal trboveljski župan Bogdan 
Barovič.

MaH

Menjava
komandirja

V petek, 15.2.2008, je naloge komandirja PO Hrastnik prevzel 
Anton Apih. Dosedanji komandir Rajko Gabrovec je razporejen 
na PP Domžale kot pomočnik komandirja PP. Do imenovanja 
novega komandirja PO Zagorje ob Savi bo delo na policijskem 
oddelku vodil komandir PP Trbovlje.

MaH

21. februar 2008



Počitniške 
dejavnosti v 

Hrastniku
Občinska zveza prijateljev mladine Hrastnik je v 

času zimskih počitnic pripravila za počitnikarje do
volj zanimivih dejavnosti.

Organizirala je plavanje v bazenu, ustvarjalne delavnice in film
ske predstave na Dolu in v Hrastniku.
Na oddelku za mladino v Knjižnici Antona Sovreta so po
skrbeli za ustvarjalne delavnice, ure pravljic in razne igre, ki so 
zapolnile počitniške dneve.

Besedilo in slika: Fanči Moljk

Dobrodelna
predstava

Lions klubTrbovlje Brin je v sodelovanju s Kulturnim društvom 
Svoboda Trbovlje 4. februarja 2008 organiziral dobrodelno 
gledališko predstavo SNG Nova Gorica OrkesterTitanik z Iz
tokom Mlakarjem v glavni vlogi. Denar od vstopnine so name
nili otrokom Društva za avtizem DAN Trbovlje.

MaH

Podelili nagrade 
Tončke Čeč

V četrtek, 07. februarja 1008, se na predvečer 
slovenskega kulturnega praznika, v gledališki dvo
rani Delavskega doma v Trbovljah, podelili nagrado 

Tončke Čeč za leto 1008.
Tokrat je nagrado prejel Mladinski pevski zbor Trbovlje, ki je v 
občinskem kulturnem prostoru aktiven že od leta 1977. Na
grado je Idi Virt, zborovodji Mladinskega pevskega zbora Tr
bovlje, predal Andrej Gačnik, predsednik občinske komisije za 
imenovanja in priznanja.

Slovenski kulturni praznik in podelitev nagrade Tončke Čeč, je 
popestril nastop mednarodne plesne skupine En - Knap. 
Plesna predstava z naslovom »Praznovanje« je navdušila trbo
veljsko občinstvo, ki je ob koncu predstave s spontanim ploska
njem nagradilo nastopajoče in tako dalo tudi priznanje ustano
vitelju ter vodji plesne skupine Iztoku Kovaču.

Župan Občine Trbovlje, Bogdan Barovič, je v nagovoru poudaril 
pomen kulture za slovenski narod med drugim pa opozoril: 
»Ne smemo dovoliti, da bi se politika vmešala v kulturo...«

Tekst in slike:M.A.Š.
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Podelitev priznanj z Mariborskim
oktetom

V Hrastniku so v četrtek, 7. februarja 1008, ob kulturnem prazniku podelili priznanja 8. februar štirim
nagrajencem.

Mariborski oktet

MILAN CRNKOVIČ ga je dobil za dolgoletno delo na podro
čju ljubiteljske kulture. Najprej je igral v orkestru GŠ, potem 
pa 25 let v raznih zasavskih ansamblih. Leta 2002 se je priključil 
steklarskim pevcem, kjer vsa ta leta vestno sodeluje na vajah 
in koncertih.

Mile Plahuta

Jani Oberčkal in Jure Klenovšek

JURE KLENOVŠEK je prejel priznanje za dolgoletno pripad
nost pevcem v MPZ Svobode Hrastnik.Tudi on je začel prepe
vati že v osnovni šoli, kot srednješolec se je vključil v folklorno 
skupino, leta 1985 pa se je priključil hrastniškim pevcem. Leta 
2004 je prejel srebrno Gallusovo značko.
JANI OBERČKAL je prav tako nagrajenec MPZ Svobode 

Hrastnik za dolgoletno delo na tem področju. V mladih letih 
je rad kolesaril in bil član zelene bratovščine, peli pa so radi že 
doma v številni družini, kjer jih na kitaro spremljala mama. Član 
je že od leta 1986, za prizadevnost pri zboru pa je leta 2004 
prejel Gallusovo značko.
MILKO PLAHUTA je dobil priznanje za dolgoletno delo na po
dročju gledališke ljubiteljske kulture, kjer je aktiven že od leta- 
1971. Nastopal je na različnih proslavah in drugih prireditvah 
kot igralec in recitator. Dolga leta tudi kot režiser dramskih 
predstav za otroke in odrasle. Od leta 2003 je član dramske 
skupine na Dolu, kjer s svojimi dolgoletnimi izkušnjami pomaga 
kot organizator in igralec.

Druženje

K slavnostnemu vzdušju so prispevali odlični pevci Mariborske
ga okteta, ki jih poznajo po vsej Evropi. Nastopali so še v Se
verni in Južni Ameriki, na japonskem in drugod. S prepevanjem 
so začeli na drugi mariborski gimnaziji leta 1973 in od takrat 
so imeli že več kot I 300 koncertov. Hrastniške obiskovalce so 
navdušili v dvorani in kasneje na družabnem srečanju v galeriji 
DD.Vodi jih Franci Kovač.
Slavnostni govornik je bil predsednik KRC-a Jure Bantan, ki 
je poudaril pomen protestantov za razvoj slovenskega jezika 
in praznovanja petstoletnice rojstva našega Primoža Trubarja. 
Priznanja je podelil župan Miran Jerič, prireditev pa je vodila 
Karmen Kopušar.

Slike in besedilo: Fanči Moljk
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¥ Zagorju podeljena Grumova 
priznanja in plakete

Na slavnostni akademiji se je 7.1. zbralo lepo število obiskovalcev, ki so morali pravočasno poskrbeti za
brezplačne vstopnice, saj so bile hitro razgrabljene.

Kot se spodobi, se je program začel z Zdravljico v izvedbi Ero- 
ike. Po nagovoru župana so bila podeljena priznanja in plakete 
dr. Slavka Gruma.

Jasna Drobež

Grumovo priznanje sta za uspehe na svojih področjih prejeli 
Urška Vidic iz zagorske Glasbene šole in Jasna Drobež, članica 
Prosvetnega društva iz Cemšenika. Urška je izjemno uspešna 
v pedagoško kreativnem delu in nobena javna prireditev se ne 
more zamisliti brez sodelovanja njenih nadarjenih učencev. Jas
na se je izkazala, kot izjemno dobra karakterna igralka v PD 
Cemšenik, poje v cerkvenem PZ in je aktivna na vseh podro
čjih v življenju domačega kraja.

Grumovi nagrajenci

Eroika

Slavku Sebancu in ansamblu Zasavci pa sta bili dodeljeni Gru
movi plaketi. Slavko je član Rudarskega PZ Loški glas, katerega 
član je že 30 let.Ansambel Zasavci (nekočVeseli Zasavci) deluje 
od leta 1968, torej celih 40 let. Do sedaj so izdali 50 narodno
zabavnih in 36 zabavnih viž.
Poseben dogodek je bil nastop znamenitega tria Eroika: Mat
jaž Robavs (bariton), Aljaž Farasin in Metod Žunec (tenorja). 
Lahko jih imenujemo tudi slovenski II Divo. Septembra so izdali 
svoj prvenec, ki vsebuje sveže interpretacije znanih slovenskih 
uspešnic.

StR.

Obvestilo za oddajo vlog
Občina Zagorje ob Savi obvešča vse kandidate za pridobitev de
narnih sredstev iz naslova sofinanciranja športnih programov v ob
čini Zagorje za leto 2008, da se objavljen javni razpis.
Na razpis se lahko prijavijo do 20. marca 2008 do 12.00 ure. Od
piranje prispelih vlog bo isti dan ob 14.00 uri.

MaH

Prevarant na pohodu
Društvo prijateljev mladine občine Zagorje opozarja občane in 
občanke občine Zagorje, da so prejeli obvestilo o neznani osebi, 
ki obiskuje gospodinjstva v občini Zagorje in v imenu DPM zbira 
denar za revne družine.
Opozarjajo, da je ta oseba prevarant. Če ga opazite ali če se po
javi pred vašimi vrati stanovanja in zahteva od vas denar ter trdi, 
da denar pobira v imenu Društva prijateljev mladine, DENARJA 
NE DAJAJTE.
O tem obvestite policijo ali društvo na številko 041 699 412. o ena
kih primerih zlorabe imena društva opozarjajo tudi iz drugih dveh 
zasavskih občin.

DPM Zagorje
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© ICŠffTt_____
Prihaja pomladi 

ki v Laškem veliko obeta
Na Valentinovo je bilo v Laškem zelo živahno. Proti večeru se je že vse svetlikalo, dame in gospodje v 

večernih oblekah so hiteli proti novem Termalnem Centru v Wellness Parku.

Pred vhoddom godba, rdeča prepro
ga, bakle, cvetje. Pod čarobno kupolo v 
obliki kristala se je zbralo veliko število 
povabljenih iz vse Slovenije. Otvoritev 
je potekala sproščeno, z nagovorom la
škega župana Franca Zdolška, direktorja 
TC Romana Mateka, ministra za okolje 
in prostor Janeza Podobnika, ministra za 
gospodarstvo Andreja Vizjaka, zabavnim 
programom in neštetimi milnimi mehur
čki.
Predračunska vrednost celotnega projek
ta Wellness Park Laško znaša 70 milijo
nov evrov, od tega je 28,5 milijonov vred
na investicija v Termalni Center, približno 
22 milijonov investicija v Wellness hotel, 
preostalih 20 pa gradnja Kongresnega 
hotela in kongresnega centra. Investicija 
je pomembna tudi za lokalno okolje, saj 
med drugim pomeni približno šestdeset 
v prvi fazi, skupaj pa 200 novih delovnih 
mest. Izgradnjo prve faze sta v višini 4,17 
mio EUR sta sofinancirala Evropski sklad 
za regionalni razvoj in Ministrstvo za go
spodarstvo Republike Slovenije. Gre za 
največjo naložbo z vvellness vsebino do 
sedaj, ki naj bi do konca leta 2008 pri
vabila 230 000 obiskovalcev na kopališče 
in v savna center.Tiha želja zaposlenih je 
celo 300 000 obiskovalcev.
Termalni Center z 2.200 m2 vodnih po
vršin lahko naenkrat sprejme približno 
1.300 obiskovalcev. Je kar trikrat večji od 
obstoječih notranjih in zunanjih bazenov 
Zdravilišča Laško. Pod veličastno stekle
no kupolo so na voljo bazen z valovi, trije 
whirpooli nad bazenom, Kneippova pot, 
otroško vodno zabavišče, rekreacijsko 
masažni bazen s slapovi in talnimi izviri, 
hitra reka, tobogan ter povezava s celo
letnim zunanjim bazenom. Na zunanjih 
površinah kraljujejo rekreacijsko plavalni 
in otroški bazen, vodna drča in zunanji 
tobogan ter zunanji masažni bazen v obli
ki kristala.Termalno ponudbo dopolnjuje 
tudi gostinska ponudba samopostrežne 
restavracije, bara pod kupolo in na terasi 
zunanjih bazenov.
Največja atrakcija Termalnega Centra je 
steklena pomična kupola, ki prekriva ba

zenski kompleks in je prva tovrstna iz
vedba strehe v srednji Evropi. Druga po
sebnost Termalnega centra je prozoren 
tobogan, ki je pri nas prav tako novost. 
Posebnost so tudi masažni bazeni v obliki 
skodelic nad bazenom z valovi.
Četrta zanimivost je zunanji masažni ba
zen v obliki kristala na sotočju Rečice in 
Savinje, ki najbolj izrazito poudarja sožitje 
z naravo. V njem bo moč uživati v raz
ličnih aromatičnih in barvnih kopelih v 
kombinaciji z vodnimi masažami. 
Znanstvena raziskava je pokazala, da ter
malna voda v Laškem sodi s pozitivnimi 
biološkimi učinki med termalne vode z 
bogato vzpodbujevalno energijo in kva
litetnim biopoljem, kar pomeni, da je ide
alna za vzpostavljanje energetskega rav
novesja v organizmu. Njena dobrodejna 
ionska sestava in pravilne oblike vodnih 
kristalov že 150 let skrbijo predvsem za 
ponovno vzpostavitev zdravja in ohranja
nje dobrega počutja.
Savna center se razprostira na 675m2, v 
njem pa bodo gostje lahko obiskali šest

savn, zgrajenih v sodobnem slogu s pri
dihom okolja in zgodovine Laškega: 
veliko finsko savno v obliki »hiše« Koz
janskega, ki je namenjena približno 60 
obiskovalcem in je ena večjih v tem delu 
Evrope,
parno ali turško savno v obliki kotla za 
varjenje piva
infrardečo savno v obliki vagona Orient 
Ekspres - vlaka, ki je v preteklosti vozil 
skozi Laško
Laconium z aromo lipe
finsko savno, ki ponazarja element ognja
ter
finsko savno, ki ponazarja naravni ele
ment zemlje
Tudi v savna centru niso pozabili na sožit
je z naravo. V sprostitev med savnanjem 
sodi tudi neposredni pogled na reko Savi
njo in vznožje Huma. Fascinanten razgled 
omogočajo panoramske savne, ki so čez 
celo steno oblečene v steklo. Ponudbo 
savn dopolnjujejo tri počivališča, hladen 
notranji in topli zunanji bazen ter bar za 
osvežitev.

St. R.
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V spomladanskem času vas vabimo k vpisu v:
■ SREDNJEŠOLSKE PROGRAME: trgovec, natakar, voznik, bolničar - negovalec, elektrikar 

energetik, ekonomski tehnik, prometni tehnik 
• JEZIKOVNE TEČAJE: angleščina, nemščina, ruščina, slovenščina

Izkoristite priložnost za naložbo v znanje ob nespremenjenih, še jesenskih 
cenah, in možnost plačila na obroke. Hkrati vam nudimo individualno obravnavo 
v času izobraževanja, svetovanje in učno pomoč.

Sprejemamo že prijave za študijsko leto 2008/2009:
■ NOVO - VIŠJEŠOLSKA STROKOVNA PROGRAMA: EKONOMIST, POSLOVNI

SEKRETAR (Višja strokovna šola, Abitura d.o.o. Celje, študijski center Trbovlje)
■ VIŠJEŠOLSKI STROKOVNI PROGRAMI: STROJNIŠTVO, VARSTVO OKOUA IN

KOMUNALA, LOGISTIČNO INŽENIRSTVO, ELEKTRONIKA (kombiniran sistem izobraževanja 
na daljavo v sodelovanju z Višjo strokovno šolo ŠC Novo mesto - študijski center 
Trbovlje)

• VISOKOŠOLSKI STROKOVNI PROGRAM: VISOKA POSLOVNA ŠOLA (študij na daljavo v 
sodelovanju z Ekonomsko fakulteto Ljubljana - študijski center Trbovlje). Vpis v 1., 2. in 3. 
letnik. V 2. letnik se lahko vpišejo tudi študenti, ki so končali (diplomirali) višješolski 
strokovni študij poslovne ali ekonomske usmeritve po Zakonu o višjem strokovnem 
izobraževanju (Ur. I. RS 86/2004) in izpolnjujejo pogoje za vpis.

informacije: 03 56 31 190 ali 03 56 55 120
zluni-trbovlje@guest.arnes.si 

OBIŠČITE NAS NA SPLETU: www.zlu-trbovlie.si

l/s
ELEKTROPROM

EVJ ELEKTROPROM d.o.o. 
Loke pri Zagorju 22 

1412 Kisovec 
www.elektroorom.si

40 Lt ./
z uami.

uprava 03-56-57-150 

trgovina EVJ Center Kisovec 

03-56-71-234 

trgovina EVJ Trbovlje 

05-90-23-203 

storitve 03-56-57-150

lokalna televizija E TV

http://etv.elektroprom.si
komerciala:

03-56-57-150
uredništvo:

03-56-57-177

• elektroinstalacije

• strojne instalacije

• projektiranje za področje strojnih 

in elektro instalacij

• geodetske storitve

• daljinsko ogrevanje z lesno biomaso

• kabelsko komunikacijski sistemi

• grafitne ščetke

• trgovine EVJ Center

• delovni stroji in nizke gradnje

• barSedmica

KŠEFTI GSM 040 16Z 411
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Sofinanciranje projektov 
usposabljanja na delovnem mestu
Zavod RS za zaposlovanje delodajalcem ponuja možnost sodelo
vanja pri izvedbi projektov usposabljanja na delovnem mestu. 
Projekti (gre za usposabljanja brezposelnih oseb na delovnem 
mestu) se sofinancirajo iz državnega proračuna in evropskega 
socialnega sklada, za njihovo izvedbo pa je namenjeno dobrih 
965.000 evrov. Namenjeni so pospeševanju zaposlovanja in po
novne delovne vključenosti oseb, katerih znanja, spretnosti in 
delovne izkušnje ne omogočajo neposredne zaposlitve.
Zavod želi z aktivnostmi vključiti in motivirati sodelovanje brez
poselnih oseb, ki bodo s projektom pridobile nova znanja in 
delovne izkušnje za povečanje zaposlitvenih možnosti. Programi 
predvidevajo vključitev okrog 470 brezposelnih oseb, izvajali pa 
se bodo do 3 I. maja.
Projekt usposabljanja na delovnem mestu mora prijaviti delo
dajalec, ki lahko predloži le eno ponudbo za izvedbo programa 
usposabljanja, ki jo posreduje na pristojno območno službo za
voda, ta pa lahko vsebuje več programov usposabljanja brezpo
selnih oseb na konkretnih delovnih mestih.
Ponudbe bodo obravnavale strokovne komisije na pristojnih ob
močnih službah zavoda, in sicer po vrstnem redu prispetja po
polnih ponudb do porabe razpoložljivih finančnih sredstev. Pro
jekt bo lahko odobren v celoti ali deloma. Po izboru projekta bo 
usmerjanje ustreznih brezposelnih oseb potekalo z neposrednim 
sodelovanjem delodajalca s pristojnimi uradi za delo. Posamezen 
program usposabljanja na delovnem mestu lahko traja od enega 
do največ treh mesecev. Zavod bo izbranim delodajalcem kril 
stroške mentorja do višine 250 evrov na mesec na vključeno 
brezposelno osebo kot tudi stroške predhodnega zdravniškega 
pregleda ter stroške zavarovanja za primer poškodbe pri delu 
in poklicne bolezni. Udeleženci pa bodo prejeli dodatek za pre
voz ter dodatek za aktivnost do višine 60 odstotkov minimalne 
plače.
Povabilo delodajalcem, da oddajo svoje predloge za projekte 
usposabljanja na delovnem mestu, je odprto do porabe sredstev 
oz. do 15. aprila.

REGISTRACIJA D.O.O. PREK 
SPLETA
Registracija družbe z omejeno odgovornostjo (d.o.o.) je od 
1.2.2008 mogoča tudi prek spleta. Na spletnem portalu e-VEM 
lahko uporabniki z nekaj kliki ustanovijo eno ali več družb.Tako 
je omogočen hiter in enostaven vpis nove družbe v sodni regi
ster in opravljanje drugih postopkov na enem mestu. Zmanjšane 
so birokratske in administrativne ovire, znižajo pa se tudi stroški 
ustanovitve podjetja.
Projekt VEM (Vse na enem mestu) deluje že slaba tri leta in po
enostavlja registracijo podjetij, vendar so prek spletnega portala 
e-VEM ustanovitelji doslej lahko registrirali le s.p. Zdaj lahko tudi 
ustanovitelj družbe vse potrebne postopke opravi na enem me
stu, brez izpolnjevanja obrazcev in brezplačno, če gre za enostav
ne družbe z omejeno odgovornostjo, kjer se ustanovni kapital 
vplača pred ustanovitvijo, kjer ni opravka s stvarnimi vložki in 
kjer družbena pogodba vsebuje samo nujne vsebine.
Prvi del registracije z oblikovanjem vseh potrebnih dokumentov 
in vpisom podatkov o podjetju je končan v uri in pol. Podjetnik 
mora nato na banko položiti ustanovni kapital, na točki VEM pa 
lahko uredi vse ostale postopke, kot so vpis v davčni register,

urejanje pokojninskega in zdravstvenega zavarovanja za zaposle
ne, prijava potrebe po delavcu, pridobitev obrtnega dovoljenja. 
Na registrsko sodišče bodo potovale le popolne vloge, saj si
stem ne dopušča vnosa pomanjkljivih vlog, registracija pa naj bi 
bila opravljena v štirih dneh. Doslej so stroški ustanovitve druž
be, odvisno od ustanovnega kapitala, znašali okoli 600 evrov. 
Ukinili so tudi sodne takse, kar pomeni, da je registracija zastonj, 
poleg tega so združili sodni in poslovni register v eno bazo po
datkov, registracije pa se tudi ne objavljajo več v uradnem listu, 
ampak brezplačno na portalu VEM. Registracijo enostavne druž
be (takih je okrog 80 % vseh družb) je mogoče opraviti na okoli 
300 točkah VEM po Sloveniji. Projekt je nastajal eno leto, stroški 
za različne zunanje izvajalce pa so dosegli 2,4 milijona evrov, od 
tega je bilo 85 odstotkov sredstev zagotovljenih iz strukturnih 
skladov. Prvi, ki je ustanovil d.o.o. na VEM, je Andrej Deniša, regi
striral pa je podjetje Ino Design.

PREVZEM PODJETNIŠKE 
DEJAVNOSTI
Naslednik, ki prevzame podjetniško dejavnost, jo mora nadalje
vati najmanj pet let, sicer plača davek
Primer: oče, samostojni podjetnik, bi se rad upokojil in svoje 
podjetje prenesel na dva sinova. Ne more, če hoče, da bo prenos 
neobdavčen. Svetovalka na ministrstvu za finance mu razloži, da 
lahko dejavnost
prenese samo na enega nosilca samostojnega podjetništva.

Zakon o dohodnini, ki ureja obdavčenje samostojnih podjetni
kov, (s. p.) je na primer šele pred dvema letoma prvič omogo
čil in uzakonil pogoje za neobdavčen prenos s.p. na družinskega 
člana, na osebo prvega dednega reda. Toda nekatere zakonske 
določbe so bile milo rečeno čudne. Določale so na primer, da je 
neobdavčen prenos mogoč samo, če se nosilec hoče upokojiti, 
če se poškoduje ali če umre. Zahtevale so, da se prenesejo tudi 
vsi delavci, sicer mora naslednik plačati davek. Zakon so od tedaj 
že dvakrat popravljali, a nekatera čudaštva je še ohranil. Zdaj 
je mogoče neobdavčeno prenesti s. p. na naslednika, kadarkoli 
si nosilec to želi, niti ni več treba prenesti vseh delavcev. Je pa 
prenos samo pogojno neobdavčen. Naslednik mora namreč pet 
let nadaljevati opravljanje dejavnosti, da ga dokončno oprostijo 
plačila davka. Ministrstvo za finance je celo pripravilo posebno 
izjavo, s katero se naslednik zaveže, da bo samostojni podjetnik 
še pet let. Če dejavnost neha prej, postane vrednost prenesene
ga premoženja njegov prihodek,
od katerega mora plačati dohodnino. Vemo pa, da so danes raz
mere na trgu take, da nihče ne more zagotoviti, da bo dejavnost 
nadaljeval pet let.
Treba pa je omeniti vsaj še eno nenavadno zakonsko določilo, ki 
govori o prenosu s.p. Nosilci s.p. bi pogosto radi podjetje razde
lili med več otrok. Nekateri med njimi imajo namreč razmeroma 
dobro razvejeno dejavnost, na primer vulkanizerstvo, mehaniko 
in špedicijo, z več kot petdesetimi zaposlenimi. Kljub temu na 
ministrstvu za finance zakon razlagajo tako, da je neobdavčen 
prenos mogoč samo eni fizični osebi. Naš pravni red pozna samo 
dve vrsti lastnikov, pravno in fizično osebo; samostojni podjetnik 
pa je davčni pojem. Pri organizacijski obliki samostojnega pod
jetnika je pravni lastnik sredstev fizična oseba, ne pa s.p. Z raz
lago, kot jo uporablja ministrstvo za finance, lahko postane novi 
lastnik samo eden od naslednikov, drugi pa so pri tem prezrti in 
seveda lahko takšno delitev premoženja izpodbijajo.
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Trboveljski župan odgovarja na 
poročanje o koruptivnih 

dejavnostih v CRT
Center za razvoj Trbovlje (v nadaljevanju CRT) je bil ustanovljen na podlagi zahteve in posledično sklepa 

Občinskega sveta Občine Trbovlje in je začel delovati oktobra 1007.

Imenovanega vršilca dolžno
sti direktorja javnega zavoda 
CRT je potrdil občinski svet. 
Člane sveta zavoda CRT sem 
imenoval župan občineTrbov- 
Ije; imenovanje je temeljilo na 
odloku občineTrbovlje o delu 
javnega zavoda CRT, ki je bil 
sprejet lani junija in na podlagi 
preverjenih pravnih mnenj. 
Župan Občine Trbovlje Bog
dan Barovič sem prepričan, 
da je bilo imenovanje članov 
vsebinsko nujno in korektno; 
CRT je bil ustanovljen v pod
poro razvoju občine Trbovlje, 
po vsebinski plati! Gre za 
vsebinski razvoj, ki mora biti 
opredeljen v nacionalnih raz
vojnih programih in občinskih 
razvojnih programih, poveza
nih s pridobivanjem evropskih 
in državnih sredstev, sofinan
ciranju iz občinskega prora
čuna, na področjih človeških 
virov ter razvoja na področju 
gospodarstva, socialne politi
ke, strukturnih in kohezijskih 
sredstev idr.
Povsem logično je, da razvojno 
vsebino povezujemo s finanč
nimi sredstvi (sofinancerska 
sredstva Občine Trbovlje) in 
posledično mora v delu sveta 
sodelovati Oddelek za finan
ce, gospodarstvo in družbene 
dejavnosti (v konkretnem pri
meru vodja oddelka g. Krist
jan Dolinšek).
Veljavni odlok natančno dolo
ča, kdo so lahko in kdo mora 
biti član sveta. Po veljavnem 
odloku mora biti član sveta 
direktor občinske uprave. 
Sredstva, dodeljena za delo 
CRT v občinskem proračunu 
za leto 2008, so bila pred

videna na osnovi zakonskih 
določil in v variabilnem delu 
usklajena tudi s Centrom za 
razvoj Trbovlje.
Delo in financiranje CRT je 
domena Občinskega sveta 
Občine Trbovlje, ki je svoje 
mnenje izrazil s podporo in 
zgolj sodelovanju med javnim 
zavodom in občino. V kolikor 
bi - je prišlo do nekaterih ne
soglasij, se morajo le-ta rešiti 
znotraj občine, v kolikor do 
rešitve ne bi - ni prišlo, bi - je 
bilo pristojno mnenje minis
trstva za javno upravo, ki je 
edino pristojno tolmačiti pri
stojni zakon.
Za to mnenje sem kot župan 
že zaprosil - celo dvakrat, in v 
najkrajšem času pričakujemo 
presojo (gre za vprašanje član
stva v svetu — konkretno za 
presojo o članstvu g. Kristjana 
Dolinška). Sele po preučitvi 
tega mnenja in mogočem ne
skladju o interpretaciji mne

nja pristojnega ministrstva, bi 
bilo mogoče iskati presojo pri 
»Kosovi komisiji«.
Osebno ocenjujem, da je bilo 
iskanje presoje pri Kosovi 
komisiji preuranjeno in ga ne 
sprejemam do prejetega od
govora s strani pristojnega 
ministrstva. Absolutno zani
kam strokovno delo novinar
jev v časopisih Direkt, Delo, 
na TV Trbovlje in še nekaterih, 
ki se s svojimi eskapadami po 
moji oceni načrtno škodujejo 
nadaljnjemu razvoju naše ob
čine.
Svojo trditev utemeljujem z 
uporabljenimi izrazi kot so 
»skorumpiranost« (časopis 
Direkt), kar je čista laž, do
kaz nestrokovnega pisanja 
in nepreverjenih dejstev, kot 
tudi floskul »naj bi« (časopis 
Delo, TV Trbovlje, drugi, ...), 
ki v novinarskem poročanju 
pomenijo ugibanja, dokazuje
jo nespoštovanje novinarske

etike (preverjanje dejstev) in 
ceneni populizem ter poceni 
zaslužkarstvo za njih, ko pa 
dokazano še do danes nima
mo pristojne presoje.
Bogdan Barovič, župan obči
ne Trbovlje, sem osebno na
sprotoval ponovni ustanovitvi 
tega javnega zavoda, vendar 
sem spoštoval mnenje članov 
občinskega sveta, večinsko 
mnenje članov kolegija in kas
nejšo odločitev občinskega 
sveta. Osebno sem bil pristaš 
ustanovitve pristojne službe v 
okviru občinske uprave, ki jo 
sofinancira pristojno ministr
stvo države Republike Slove
nije, oz. bi omenjeno vsebino 
prenesel na delo v okviru 
obstoječih oddelkov v Obči
ni Trbovlje, ob sodelovanju z 
Regionalnim centrom za raz
voj, katerega soustanovitelji in 
člani smo.
Moja osnovna dolžnost je, da 
spoštujem sklepe občinskega 
sveta, večinske odločitve kole
gija ObčineTrbovlje in podza
konske oz.zakonske akte,zato 
bomo v okviru demokratično 
odločenih pristojnosti občin
skemu svetu predlagali poda
ljšanje funkcije v.d. direktorja 
g. Alešu Štravsu za nadaljnjih 
6 mesecev, v kolikor jih bo 
g. Štravs sprejel; v tem času 
sem dolžan skupaj s sodelav
ci Občine Trbovlje in ostalimi 
vpletenimi razrešiti formalne 
zaplete - predvsem pa se v 
najkrajšem času lotiti vsebine 
dela, po volji občinskega sveta 
izvoljenega CRT-ja.

fiogdanBarovič
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Srečanje s seboj

Literarni prijatelji pri DUT so na februarski literarni večer povabili Maksa Starca, da jim je predstavil
svojo novo knjigo, ki ji je dal naslov Srečanje s seboj.

Srečanje zagorskih 
krvodajalcev

V četrtek, 14. januarja 1008, je območno združenje RK v sodelovanju z obči
no Zagorje in županom organiziralo srečanje krvodajalcev, ki so v letu 1007 
darovali kri že 15.-ič, 30, 35, 40, 45, 50, 60, 70, 80, 85.oz. OO.ič. Srečanja

se je udeležilo okoli 35 jubilantov od 75 vabljenih.
Po krajšem kulturnem programu, ki so ga pripravili učenci Glasbene šole Zagorje, je 
zbrane pozdravil predsednik Območnega združenja Rdečega križa Zagorje ob Savi 
dr. Franc Grošelj, ki se je zbranim krvodajalcem zahvalil za njihovo humano dajanje 
krvi in povedal, da so v lanskem letu v Zagorju imeli kar 1341 krvodajalcev, kar je 
največ po letu 1997 in kar 84 krvodajalcev več kot v letu 2006.
Prav tako je krvodajalce pozdravil predstavnik Rdečega križa Slovenije, strokovni 
sodelavec za področje krvodajalstva, Boštjan Novak. Sledila je podelitev priznanj 
krvodajalcem in pogostitev.
Letos je bil jubilant z največkrat darovano krvjo spet Ivan Marinovič, ki je 90.ič da
roval kri. Srečanje je potekalo v prijetnem vzdušju v gostišču Kum, ki je poskrbelo za 
pogostitev povabljencev.
OZRK Zagorje ob Savi vabi vse, posebej mlade, da postanejo del velike krvodajalske 
družine, saj se nikoli ne ve, kdaj bo kdo potreboval to dragoceno življenjsko tekočino.
V četrtek 21.02.08 od 8,-16.ure in petek 22.02.08 od 7. do I 3. ure bo v Srednji šoli 
Zagorje potekala redna krvodajalska akcija.
V letošnjem letu bodo organizirali še izlet na srečanje krvodajalcev Slovenije, ki bo 
14.06.2008 v Veržeju.
Vsi, ki bi želeli darovati svoje organe, da se lahko oglasijo na združenju in podpišejo 
izjavo o darovanju. Sedaj ni več izkaznic, je le nevidni zapis na kartici za zdravstveno 
zavarovanje, ki se zapiše po izpolnjeni izjavi, ki jo pošljejo na Slovenija-transplant 
Ljubljana, ki je pooblaščeno za to dejavnost.

OZRK ZAGORJE OB SAVI

Delo je nastalo na podlagi deset strani 
dolgega zapisa tete Angele, materine se
stre, o življenju njihovih prednikov, ki so 
živeli v začetku 19. stoletja. Njegov pra- 
pra ded Janez je bil ustanovitelj družine 
Kanonirjev. Dedek Rok je z družino živel 
na Spodnjem Jezerskem in iz te družine 
izhaja njegova mati Pija.
Njegove zgode in nezgode popeljejo 
bralca v čase, ki so jih starejši preživeli, 
a so jim kljub vsemu, kar so doživljali, 
ostali v lepem spominu. Sam rad pove, da 
kako težko in vendar lepo je bilo nekoč! 
Sprašuje se, ali bi sploh preživel, če ne bi 
bilo velike materine ljubezni? Sem bil do
volj pozoren do nje? Danes premišljuje o 
tem, ko meni, da je prepozno.
Avtorjeva življenjska pot ni bila ravna in 
ne brez temnih trenutkov, saj že samo dej
stvo, da je govoril z ribniškim naglasom, 
da je bil slaboten, da je bil tudi večkrat 
lačen in se je zato komaj prebijal skozi 
šolanje... je uspel narediti gimnazijo in 
doštudirati za profesorja geografije. 
Marinka, Maksova žena, je njegove zgod
be ilustrirala in lektorirala. Knjiga, izdana 
v samozaložbi, je lep kamenček v moza
iku naše zgodovine, ki zato ne bo poza
bljena.
Polna dvorana DUT je dokaz, da Trbo
veljčani še niso pozabili svojih nekdanjih 
sosedov, prijateljev in učiteljev, saj sta 
Starčeva pustila del svojega življenja pri 
nas in kljub temu, da že dolgo domujeta 
v Novem mestu, se imata še vedno za Tr
boveljčana, saj še danes trdita, da ne mo
reta pozabiti na sožitje in tople človeške 
odnose, ki sta jih bila deležna med zasav
skimi knapi, zato se z veseljem vračata.

Naj ob koncu zapišemo še dve kitici iz 
Maksove pesmi Sledi 
Za očetom, mamo sem iskal sledi, 
prehodil varno nekaj sem poti.
Prišla je vojna, strah in kri, 
pred mano izginile so vse sledi.

Iskal v brezpotju sem, otrok boječ, 
sledi očeta, matere ves koprneč.
Sem moral najti svoje si poti, 
za sabo pustil nekaj sem sledi.

Besedilo : Irena Vozelj 
Slika:Jani Kužnik
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Financiranje projektov s področja 
vseživljenjskega učenja

V dobi znanja je najbrž odveč govoriti o pomenu človeškega kapitala in z njim povezanega vseživljenjskega učenja 
za razvoj posameznika, različnih ustanov in podjetij ter celotne regije.

To bi moralo biti jasno slehernemu človeku, ki je vsaj srednješolsko 
izobražen. Najbrž mnogim, predvsem manjšim podjetjem predstav
lja vlaganje v učenje oziroma v pridobivanje kompetenc zaposlenih 
(kot v novejšem času to učeno poimenujemo) znaten strošek, ki si ga 
morda težko privoščijo. Pa vendar obstajajo možnosti, da za učenje in 
usposabljanje pridobijo precejšen delež sredstev iz Evropskih struk
turnih skladov. Potrebnega je nekoliko znanja s področja finančnega 
managementa projektov EU, predvsem pa veliko volje in hotenja po 
razvojnih spremembah - na bolje seveda.Tudi izbira ustreznih oblik in 
dejavnosti ni nepomembna, saj zagotavlja uspešno delo in vseživljenj
sko učenje vsem udeležencem.
Gledano z vidika sofinanciranja “evropskih” projektov, smo na začet
ku nove finančne perspektive 2007 - 2013. Nekatera zasavska pod
jetja, razvojne in izobraževalne institucije se že intenzivno pripravljajo 
na razpise s področja konkurenčnosti podjetij, človeških virov, vse
življenjskega učenja idr. Kot že rečeno, pa je to priložnost za mnoge 
organizacije, ki lahko svoje zamisli še vedno oblikujejo v projekt ter z 
njim kandidirajo na razpisu. Čeprav je treba na tem mestu poudariti, 
da so najpomembnejši projekti že določeni in vključeni v Regionalni 
razvojni program Zasavske regije za omenjeno obdobje, kar pa ni ni
kakršna ovira, da z dobrim projektom, ki ni vključen v RRP Zasavja, 
ne bi uspeli na razpisu. Če pa se slednje le zgodi, je še vedno možno 
sodelovati kot partnerska organizacija pri ostalih projektih, ki bodo 
sofinancirani, če se zadeva seveda vsebinsko pokriva. Le povezati se je 
potrebno s kakšnim od prijaviteljev, kot so npr. Regionalni center za 
razvoj, Center za razvoj Trbovelj, Zasavska ljudska univerza... Tudi v

tem primeru moramo obvladati nekaj osnovnih principov finančnega 
managementa projektov financiranih iz Evropske unije. Najpomemb
neje je, da pripravimo podroben in jasen finančni načrt (proračun). 
Vanj vključimo vse upravičene stroške projekta, ki predstavljajo stro
ške plač sodelujočih v projektu, materialne stroške, potne stroške idr. 
Poudariti je potrebno, da je to lahko zapletena reč, saj je zelo težko 
natančno razdeliti stroške na točno določene aktivnosti. Pripravlja- 
lec projektne vsebine največkrat ni vešč finančnega načrtovanja, zato 
potrebuje pomoč finančnega strokovnjaka. Celoten proračun je po
trebno nadzirati in o njem tudi poročati financerju. Projektna sred
stva (donacijo) prejme koordinator oz. nosilec projekta, ki ga mora 
razdeliti med partnerje. Razdelitev je opredeljena v finančnem delu 
prijave projekta. Ne smemo pozabiti na delež sredstev, ki ga moramo 
prispevati sami, ker projekti praviloma niso 100 odstotno financirani. 
Kljub temu je delež sofinanciranja tako visok (70-80 odstotkov ali 
več), da se ga izplača izkoristiti.
Namen prispevka ne more biti podroben prikaz financiranja omenje
nih projektov, ker za to preprosto ni prostora. Namen je predvsem 
opozoriti, da vseživljenjsko učenje postaja imperativ sodobne družbe, 
ki mu Evropska unija namenja precej poudarka in znaten delež finanč
nih sredstev. Najzahtevnejše aktivnosti, kot je finančni management 
projektov EU, prijaviteljev ne odvrne od prijav na razpise, ostale pa 
od tega, da bi v tovrstnih projektih sodelovali. Človeški viri so naj
pomembnejši, predvsem njihova usposobljenost in kompetentnost za 
opravljanje nalog v podjetjih, kjer so zaposleni. Če pa so na razpolago 
še finančna sredstva, se je zanje vredno potruditi.

Avtor teksta: Romana Martinčič

Otroški parlament
Društvo prijateljev mladine Trbovlje je tudi letos, 13. 61.1608, organiziralo že 18. otroški parlament na katerem 

so otroci, predstavniki vseh trboveljskih osnovnih šol, razpravljali na temo »Zabava in prosti čas mladih«.
Razmišljanju mladih Trboveljčanov, ki je pote
kalo v sejni sobi na trboveljski občini, je priso
stvoval tudi podžupan Mitja Rozina. 
Osnovnošolci, predstavniki vseh starost
nih skupin, so kritično spregovorili o željah, 
možnostih, pa tudi o ovirah, ki vplivajo na 
njihovo preživljanje prostega časa. Menili so, 
da bi morali odgovorni v šolah bolj osveščati 
osnovnošolce glede pomembnosti ukvarjanja 
s športom, ki po mnenju razpravljavcev omo
goča otrokom bolj zdravo in organizirano 
življenje. Ugotovili so tudi, da nekateri posa
mezniki preprosto ne želijo sodelovati v raz
nih krožkih in drugih obšolskih dejavnostih. 
Takšni učenci najpogosteje tudi ne blestijo pri 
učnem uspehu. Menili so, da je ena izmed ovir 
za vključevanje posameznikov v obšolske de
javnosti tudi slabši gmotni položaj v posamez
nih družinah, saj morajo starši za vse obšolske 
aktivnosti prispevati tudi del sredstev, ki jih 
marsikatera družina ne premore.
Mladi tudi od staršev pričakujejo bolj aktiv
no vlogo pri organiziranju časa, namenjenega 
učenju in preživljanju prostega časa.

Kritično so osnovnošolci spregovorili tudi o 
vplivu tehnološkega napredka in vplivu tele
vizije in računalnika na človekovo življenje. Po 
mnenju mladih Trboveljčanov je tehnologija 
prinesla marsikaj dobrega, so pa prisotni tudi 
negativni vplivi, saj mladi ravno zaradi omenje
nih elektronskih pripomočkov vse bolj bežijo 
v virtualni svet in se izogibajo izletom v na
ravo ter igri na prostem in posledično med
sebojnemu druženju.
»Z vsestranskim napredkom in njegovimi po
sledicami, se je potrebno sprijazniti in naučiti 
živeti«, so menili osnovnošolci.
Mladi iz višjih razredov trboveljskih osnovnih 
šol so potožili, da prihajajo domov po 15 uri. 
Ob upoštevanju, da se morajo tudi doma učiti, 
jim zmanjka volje, moči in časa za obšolske 
aktivnosti in druženje s sovrstniki.

Sprejeta sta bila dva sklepa::
1. sklep: Za vsakega otroka naj tako šola kot 
starši najdejo vsaj eno interesno dejavnost
2. sklep: Predlog za naslednjo temo otroške
ga parlamenta je »zasvojenost mladih«

Izbrani so bili najbolj aktivni parlamentarci, 
ki se bodo udeležili regijskega tekmovanja v 
Hrastniku.To so:
Tim Žlak in Blaž Dolenc (OŠ Trbovlje)
Martina Keršič in Aljaž Bastič (OŠ Ivana Can
karja)
Miha Kmetič in Matej Gojič ( PE Alojza Hoh- 
krauta)
Ivana Husanovič in Mateja Santo (OŠ Tončke 
Čeč)
Regijski otroški parlament, ki ga letos organi
zira DPM Hrastnik, bo v petek, 29. februarja 
2008 ob 10. uri v dvorani Delavskega doma 
Hrastnik. Štirje izmed vseh udeležencev pa 
se bodo udeležil tudi nacionalnega otroškega 
parlamenta, ki bo 10. marca 2008 v prostorih 
Državnega zbora.
Društvo prijateljev mladine Trbovlje bo le
tošnje leto ob zaključku šolskega leta za vse 
udeležence občinskega otroškega parlamenta 
organiziralo izlet na temo otroškega parla
menta.

Besedilo:M.A.Š.
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literarna priloga LIST
Čas za udeležbe na Zasavčevem literarnem natečaju se je iztekel in take kot prejšnja leta, se je tudi letos 
sestala tričlanska komisija v sestavi Marta Hrušovar, Stanislava Radunovič in Anton Šutar in poslana pro

zna dela in poezijo prebrala in ocenila. Odločitve so vedno težke in tudi komisija ni imela enostavnega
dela.

Po seštevanju točk je prišla do rezultata, da sta med proznimi deli dve, ki imata enako število točk. Avtorja le-teh sta Drago 
Zavrašek (šifra: upokojeni rudar) z delom, ki ga je naslovil Rudarsko sonce in Vesna Berk (šifra : škrateljc) z delom z naslovom 
Dedek.
Pri poeziji je bilo delo komisije še težje kot pri prozi, končni rezultat pa je pokazal, da je pozornost pritegnila šifra Adjam, za 
katero se skriva Majda Doberšek. Pesem, ki je bila najbolje točkovana ima naslov Na kmečkem dvorišču. Samo za pol točke za
ostaja za njo šifra Sonček in pesem Rojstvo besed,‘zakrivila’ pa jo je Apolonija Lipičnik.
Vsem, ki ste sprejeli povabilo na Zasavčev literarni natečaj, se iskreno zahvaljujemo, najboljšim pa čestitamo. Knjižne nagrade 
vam 'ne uidejo’.

Uredništvo

Drago Zavrašek
RUDARSKO SONCE

Funšterc NI rudarsko sonce! Kdor dvomi, živi s slepo vednostjo. 
Pri starejših rudarjih odmev, prazna beseda, samo dih, zmešnja
va, grenka trudnost, frfotanje v besedi. Rekel bi, humor, ki se je 
rodil v vaški gostilni! Da je funšterc rudarsko sonce? Te besede, 
noben rudar, pred drugo svetovno vojno ni slišal. Kajne tovariš 
rudar? Knap je žalosten, ni vesel, če sliši besedo, da je funšterc 
rudarsko sonce!

Recept za funšterc je zapisan na internetu, v računalniku. Poglej 
v kuharsko knjigo, našel boš recept, kaj je funšterc.
Čutim, da ne poznate zgodovino rudarja, rudarskega življenja, 
garaškega dela v globini, v nedrjih zemlje, v času avstroogrskega 
cesarstva.

Sir Huphry Davy (1778 - 1828) je iznašel rudarsko, varnostno, 
svetilko. Bencinko!

V tistih časih so rudarji delali dvanajst ur na dan, od zore do 
mraka, od šestih zjutraj do šestih zvečer. To pričajo stara izročila 
(Aškerc). Sonca, dnevne svetlobe, je bilo za rudarja prav malo. 
Varnostna rudarska svetilka, bencinka, je pri delu, v globini zem
lje, brlela kot sveča. Svetilka, bencinka, je bila za rudarja angel 
varuh. Plin metan je nevaren za vžig. Eksplozija, pomeni smrt 
za rudarja. V globini zemlje je huda vročina, garaško, trdo delo, 
težko se diha. Za kruhom je moral siromak. Bencinka, varnostna 
svetilka, je bila v tistih časih, za rudarja, rudarsko sonce. Kot je 
znano, zapisano, beda, skrb za preživetje družine rudarja v av- 
stroogrskem cesarstvu, za rudarja, težko...
Iz veka v vek so rudarji solidarno, uporno, enotno z uporom 
(štrajk) dosegli osem urni delovni čas in večji kos kruha. Rudarske 
družine so živele skromno, solidarno v slogi. Mati, žena, rudarja 
je spekla šmorn (funšterc) brez jajc. Kosilo za revno družino. Za 
večerjo je očeta rudarja večkrat čakal šmorn, funšterc in prežga
na kava iz ječmena. Ponoči počitek, za drugi garaški vsakdan, 
šiht. Rudarji so bili ponosni na svoj poklic in naziv kopač (hajer). 
Rudarji so šmorn krstili za funšterc.

Apolonija Lipičnik
ROJSTVO BESED

Beseda se rodi, 
kot plamen vzplamti.
Kot roža zadrhti, 
kot ljubezen zagori.

Lahko je lepa, topla in iskrena, 
drugič grda, hladna in meglena.
Včasih pride iz srca,
včasih nepremišljeno jezik blebeta.

Beseda, ki nepravilno se rodi, 
lahko zareže, da za vedno nas boli.
Pa čeprav v hipu se izgovori 
zasidra se globoko v naše misli in mori.

Čeprav je le dejanje, 
včasih nespametno posredovanje, 
pa mnogokrat bolj in dlje boli, 
kot nespametni udarci.

Naj v vsakem se od vas iskrena beseda rodi. 
Naj nikogar ne boli!
Naj nekomu polepša dan.
Tako žalosti, solz in bolečin bo vedno manj.
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Vesna Berk
DEDEK

Dve generaciji nazaj je živel mož, ki ga je trdo življenje le pripe
ljalo v objem svoje tople družine. Denarja ni bilo lahko prislužiti. 
Precej črno je bilo njegovo življenje. Bil je eden tistih ob katerem 
si se moral prijeti za gumb, ko si ga srečal, če si hotel, da te še 
naprej spremlja sreča. In eden tistih, ki si ga moral spustiti skozi 
vse luknje v hišo, če si hotel imeti še naprej topel dom in še na
prej skrbeti, da so imeli vsi polne želodčke. Dom za svojo družino 
je našel pod skalovjem griča. Zunaj na dvorišču je bilo le toliko 
prostora, da si je postavil mizo in klopi ter ob njej zasadil brajdo, 
ki je delala senčico v vročih poletnih dneh. Kadar je le prišel 
težko pričakovan čas za posedanje. Škripajoče lesene stopnice 
so vodile do njihove podstrešne izbice, stisnjene pod streho, kjer 
je bil ves njihov svet. Denarja in prostora je bilo bolj malo, zato 
je prvi sin moral kmalu za nekaj let od hiše in je leta, ko otrok 
najbolj potrebuje svojo mamo, moral iskati tolažbo stisnjen ob 
babičino krilo. Mlajši, ki so ostali doma, dostikrat niso imeli kaj 
več, kot črno kavo in kakšen kos kruha. Zdi se, da je oče srečo, ki 
jo je raznašal naokrog, nosil od svojega doma stran, kajti iz leta 
v leto je težje prenašal težave, ki so se zgrinjale nad družino.Vse 
več je posedal v brajdini senci in vse manjkrat našel toplo besedo 
za svoje domače. Dokler ni moža dokončno zlomilo. Odšel je in 
ni se več vrnil. Valovi Save so mu sprali še tisto bolečino, ki je ni 
spralo vino.

Minila so leta ene generacije, njegovi vnuki so že prihajali na ob
isk in plezali po lesenih stopnica do svoje babice. Takrat je prišla 
novica, da je potrebno vso družino izseliti, kajti zazidalni načrt 
je tam, kjer je stal njihov dom, predvideval gradnjo stanovanjskih 
blokov. Družine so se morale odseliti. Stare hiše so brez milosti 
porušili.Vnuki so bili tako majhni, da so si zapomnili le škripajoče 
stopnice in prijetno senčico pod brajdo. Dedka nikoli niso poznali. 
Tudi babica ni vnukom nikoli govorila o njem. Vnuki so zrasli, 
imajo že svoje otroke.

Nekega dne je naneslo, da je vnučko neznani moški pocukal za 
rokav in ji povedal, da ve kdo je in da je poznal njenega dedka. 
Da stanuje tam, kjer je včasih stanoval njen dedek, le da je do 
njegovega stanovanja mnogo več stopnic in mnogo več betona. 
In da je našel zadaj za blokom, med zidom in betonirano potko, 
majhno brajdo, ki vsako pomlad, odkar jo obrezuje, iz ran potoči 
nekaj solz. Za vse nazaj, kar je preživela. Najbrž je to dedkova 
brajda!

Od takrat naprej se vnučka vsako pomlad odpravi tja zadaj za 
blok, da v dlan ujame kakšno brajdino solzo, v kateri je moč, ki 
je dedek ni imel. Predstavlja si, da so solze njegove in jih nosi s 
seboj, dokler ne izhlapijo z dlani. In to je vse, kar njegovega ima. 
Vsakič si zaželi, da bi skozi njih prišla v čas, ko je dedku zmanj
kovalo moči in bi mu rekla:«Čakam te. Ostani tu! Potrebovala 
bom tvoje naročje!«

mišmio ©

Majda Doberšek
NA KMEČKEM DVORIŠČU

Zgodaj zjutraj na dvorišču 
vse še spi,
petelinček Jaka pa jim spati ne pusti. 
Skoči na drevo, glavo dvigne v nebo 
in zapoje svojo arijo: KIKIRIKI.

Zdaj kokoške se zbude, 
živ žav v kokošnjaku se začne.
Le piščančki bi še spali, 
a če zdaj ne bodo vstali, 
brez zajtrka bodo ostali.

Ko odpro se vrata hiše, 
vsak svoj prostor si poišče, 
gospodinja zrna jim natrosi, 
s sabo pa še suhi kruhek nosi.

Stopi do lesenih kletk, 
tu prebiva zajčkov pet, 
veselo skačejo sem ter tja, 
ter čakajo na kruhek ali dva.

Tudi svinja se je prebudila, 
v hlevu je zakrulila:
»Kaj pa jaz, ne bom nič dobila?«
Že v koritu stoji, 
ko svojo porcijo dobi, 
rilec vanj globoko zarije,
»Ah kako dobre so pomije!«

Zunaj še kuža zalaja:
»Kaj se na dvorišču dogaja?«, 
tudi jaz sem tu doma,
»se bo tudi zame kakšna kost našla?«

K njemu stopi gospodar, 
ga poboža in pohvali, 
da lahko so mirno spali.
Ker je dober pes čuvaj, 
dobil je velik zalogaj, 
kost veliko da je kaj!
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Pred dvemamesecemaso imenovali in potrdili zadirektoricoZdravstvenega 
domaTrbovlje

Cvetke Skušek - Fakin

Cvetka Skušek - Fakin, ginekologinja, ki 
jo pozna veliko zasavskih žensk po njeni 
prijaznosti in pripravljenosti, da prisluh
ne tegobam svojih pacientk, je nastopila 
13.12.2007 mesto direktorice Zdravstve
nega doma. Kljub temu, da je v njem že 
zaposlena od leta 1984 in da se je ves čas 
predajala predvsem stroki, verjamemo, da 
je njeno gledanje problemov vodenja za
voda zdaj povsem drugačno in da rešuje 
probleme upoštevajoč poglede na obeh 
straneh.

Po skoraj dveh mesecih ste si že 
ustvarili mnenje o dejanskem sta
nju v Zdravstvenem domu.
V ZD Trbovlje je trenutno zaposlenih 109 
ljudi, vendar bi jih lahko zaposlili še več, če 
bi imeli dovolj zdravnikov.V ustanovi deluje 7 
ambulant splošne medicine in ena v Domu 
upokojencev Franca Salamona s polovičnim 
delovnim časom. Trenutno delo poteka v 
petih ambulantah, vendar je to delo mote
no zaradi odsotnosti zdravnic, ki opravljajo 
predpisano specializacijo. Dve ambulanti se 
nadomeščata delno z našimi, delno z gostu
jočimi zdravniki, da zagotovimo vsaj minimal
no oskrbo za naše uporabnike. Organizirana 
je tudi 24 uma dežurna služba in urgenca, ki 
pa jo zaradi pomanjkanja zdravnikov poleg 
svojega rednega dela opravljajo naši zdrav

niki. Zato je zelo težko izvedljivo naroča
nje pacientov, ker se zdravniki ne morejo 
posvetiti le delu v ambulanti, urgenca pa se 
ne da predvideti. Zato prosimo paciente, da 
poskušajo razumeti težave, za katere nismo 
sami krivi, če zdravnikov na trgu ni, jih ne 
moremo niti kupiti, še manj pa lahko sami 
izbiramo kadre.
Specializacije namreč razpisuje Zdravniška 
zbornica Slovenije za določene regije in ne 
za določeno ustanovo in žal smo mi očitno 
majhen in nezanimiv del ljubljanske regije, 
kamor zdravniki ne prihajajo.Tudi razpisana 
koncesija s strani našega ustanovitelja ni pri
tegnila nobenega kandidata.

Poleg splošne službe deluje še otroško šolski 
dispanzer s kliničnim psihologom in pedop- 
sihiatrom ter razvojno ambulanto, zobne 
ambulante za odrasle in otroke z ortodont- 
sko ambulanto, patronažna služba in nega 
na domu, dispanzer za žene, dispanzer za 
medicino dela, reševalna služba, center za 
nujno medicinsko pomoč s prehospitalno 
enoto, center za preprečevanje in zdravlje
nje odvisnosti, laboratorij in več specialistič
nih ambulant.

Kot vemo je bil začetek letošnjega 
leta zaznamovan z velikim pomanj
kanjem zdravnikov v vašem Zdrav
stvenem domu, kako ste najprej re
šili ta problem?
Zaradi preobremenjenosti naših zdravnikov, 
ki delajo praktično dvojno delo, je že prejšnji 
direktor uspel pritegniti zdravnike iz ZD Za
gorje in ZD Hrastnik, ki so bili pripravljeni 
vsaj enkrat tedensko nadomeščati eno iz
med naših ambulant brez zdravnikov, ven
dar to zagotovi le dvakrat tedensko delo v 
eni ambulanti, ostale paciente morajo spre
jemati že tako preobremenjeni zdravniki. 
Prejšnji mesec sem uspela dobiti še zdravni
ka iz Ljubljane in zdravnico iz Zidanega mo
sta. Bila sem tudi na sestanku na Zdravniški 
zbornici, kjer mi niso vlili prav veliko upanja 
na nove kadre, smo pa se dogovorili, da bodo 
dodali naše povabilo za delo pri nas tistim, 
ki se bodo sedaj februarja prijavili na raz
pis za specializacije iz splošne in družinske 
medicine ter pediatrije. Drugih podatkov žal 
ne moremo dobiti, razpis za tri zdravnike 
splošne medicine in enega pediatra objav
ljamo vsak mesec brez uspeha. Priložili smo 
tudi ponudbo občine za podelitev koncesije 
in možnost, da specializacijo nekomu tudi 
sami financiramo.

Vsi javni zavodi s področja zdrav
stva imajo vedno premalo finančnih 
sredstev. Zdravstvena blagajna ima 
postavljene normative v okviru ka
terih ste dolžni delati. Menite, da so 
še kje rezerve?
Na primarnem zdravstvenem nivoju v jav
ni službi ni rezerv, saj marsikje dogovorjen 
plan s strani ZZZS celo presežemo, saj ne 
moremo prenehati sprejemati pacientov, če 
je potreb po storitvah več, kot nam jih lahko
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plača zavarovalnica. Predvsem so problem 
materialni stroški, ki se že nekaj let niso 
bistveno spremenili in jih vsako leto krepko 
presegamo, strokovna priporočila o labora
torijskih in drugih potrebnih preiskavah so 
namreč daleč od naših finančnih zmožnosti 
in tukaj so zdravniki pravi umetniki, da lahko 
zadostijo potrebam pacienta ob omejenih 
finančnih sredstvih.

Veliko se razpravlja o podeljeva
nju koncesij zdravnikom in zoboz
dravnikom, koliko naj bi jih dobili v 
zdravstveni mreži v naši občini, da 
bi zdravstvo skupaj z javnim nemo
teno delovalo?
Glede na trenutne razmere, ko nimamo po
krite niti dejanske že obstoječe mreže, je 
seveda tudi možnost koncesije dobrodošla 
rešitev, vendar le v okviru mreže in ob jasnih 
zagotovilih, da se bo koncesionar vključil v 
zagotavljanje 24 urne dežurne službe ena
kopravno z zdravniki v javnem zavodu. Pri
pravljeni smo mu zagotoviti prostore v naši 
hiši in želimo, da zaposli naš pripadajoči 
kader, da ne pride do odpuščanja presež
nih delavcev. Potrebno se je tudi dogovoriti, 
da koristi laboratorijske, rentgenske in druge 
storitve, ki jih izvajamo, v našem ZD.
Še posebej se moramo z Občino Trbovlje do
govoriti o podeljevanju koncesij na področju 
otroškega zdravstva in zobozdravstva, ker je 
to še posebej pomembno in občutljivo podro
čje zdravstva. Z županom smo dogovorjeni, 
da se bo problem koncesij opredelil tudi v 
strategiji občine za primarno zdravstveno 
varstvo, ki bo, po sedanjih dogovorih, napi
sana maja 2008. Smo pa že dogovorjeni, 
da se o vsaki koncesiji še pred podelitvijo o 
pogojih dela odločamo skupaj z občino, ki 
koncesijo razpiše in podeli.

V lanskem letu ste dobili nov labo
ratorij. Ob otvoritvi je bilo poveda
no, da pomeni to za vas znižanje 
stroškov za cca 30.000 C.Ali to ute
meljitev lahko potrdite?
Lahko potrdim le to, da bodo oziroma so 
delno že stroški manjši, vendar je o števil
kah prezgodaj govoriti, saj laboratorij še ne 
deluje celo leto in so bili zagonski stroški z 
nakupom opreme veliki. O dejanski vredno
sti bomo lahko več povedali prihodnje leto. 
Sigurno bomo lahko za naše paciente v ok
viru priznanih materialnih stroškov naredili 
več preiskav, ker so tudi cene storitev v lastni 
hiši lahko manjše kot če storitve »kupujemo« 
drugje, kjer je cena storitve običajno višja.

Pacienti morajo večkrat čakati, da 
pridejo na vrsto pri fizioterapevt
skih storitvah. Ali se že dogovarjate 
kako bi lahko čakalno dobo skrajša
li?
Čakalne dobe za te storitve so predolge po 
vsej Sloveniji.Trenutno nam te storitve izvaja 
Splošna bolnišnica Trbovlje, čeprav bi del teh 
storitev spadal na primarni nivo. Ker želimo 
dobro sodelovati z bolnišnico, je možna vari
anta za razširitev programa iz fizioterapije 
s tem, da se dodatni program po eventuelno 
uspešnih pogajanjih s plačnikom (ZZZS) pri
zna nam, sedanje stanje v SBT pa se ob tem 
ne spremeni.

Pacientom ste približali tudi kar ne
kaj specialističnih ambulant, da jim 
ni treba drugam.
Pri nas delujejo stalno zaposleni specialisti v 
okulistični ambulanti, v psihiatrični ambulan
ti, v dispanzerju za medicino dela, prometa

in športa in v dispanzerju za žene. Derma
tološka ambulanta in otolaringološka ambu
lanta delata dvakrat tedensko s specialisti, 
ki delajo po podjemni pogodbi in tako našim 
uporabnikom ni potrebno na te preglede ho
diti v Celje ali Ljubljano. V letošnjem letu na
črtujemo tudi opravljanje dodatnih preiskav 
v teh ambulantah. Ti specialistični ambulanti 
sta namenjeni celi zasavski regiji in pravkar 
pošiljamo ponudbo z urniki dela sosednjim 
zdravstvenim domovom.

Število otrok narašča, menimo, da 
so pediatrične ambulante še kar do
bro kadrovsko zasedene, zatakne se 
pri ortodontu, kjer so dolge čakalne 
dobe.
Pediatrične ambulante trenutno kadrovsko 
niso polno zasedene, vendar delo z anga
žiranjem vseh zaposlenih v teh ambulantah 
poteka nemoteno.
Ortodontija je resnično problem po vsej Slo
veniji, mi imamo celo eno najkrajših čakalnih 
dob, ki pa je žal približno 4 leta in jasno je, 
da se starši in otroci težko sprijaznijo s tem, 
saj vsak želi storitev čimprej.
Ko se bo sprejemal Področni dogovor za 
zdravstvene domove, bomo ta problem izpo
stavili in skušali doseči povečanje tima in za
posliti dodatni kader, da se te čakalne dobe 
skrajšajo.

Hvala, za pogovor in upamo, daVam 
bo uspelo uresničiti svojo vizijo, da 
bomo imeli strokoven, prijazen in 
učinkovit Zdravstveni dom, z malo 
nezadovoljnimi in veliko zadovoljni
mi pacienti in zdravstvenim oseb
jem.

Besedilo in slike : Irena Vozelj

21. februar 2008



m MJwm

Hladi podjetniki pripravili 
kulturni večer

Dijaki 3. d Ekonomske gimnazije Trbovlje so v četrtek, 7. februarja 1008, pripravili program v počastitev
kulturnega praznika, ki so ga poimenovali Slovenski večer,

Pravzaprav skupina dijakov, ki se v okviru podjetja Pod Alpami in projekta Junior Achievement - moje podjetje, učijo podjetniških 
veščin. S plačilom vstopnine so si zagotovili tudi prve dohodke.
Program je obsegal kar štirinajst točk, ki so povezovale recitacije, pevske in glasbene točke, folklorni nastop in razgovor z avto
rico knjige potopisov Po Evropi malo drugače Fanči Moljk. Nekatere točke so popestrili še Power point predstavitvijo. Njihovo 
prizadevnost so s svojo udeležbo podprli tudi številni obiskovalci, v glavnem njihovi starši.

Za dobrodošlico kruh in solPoklon velikemu pesniku

Fanči Moljk je predstavila svojo knjigo Po Evropi malo drugače Barbara Jazbec

Vesna Majcen
Del članov krožka

Slike in besedilo: Fanči Moljk
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Družba Mobitel vabi
v novi Mobitelov center v Trbovljah, 
kjer je od 19. februarja 2008 dalje 
uporabnikom na voljo nabor storitev in 
svetovanje glede mobilnih telekomunikacij, 
fiksne telefonije, interneta in Siol televizije.

Vliudno vabljeni!
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Simpatična pevka Brigita Šuler v zadnjem času precej nastopa z Wernerjem širom Slovenije, pred krat
kim pa se je predstavila na predizboru za popevko Evrovizije, takoimenovani ENI in dosegla odlično 3. 
mesto, ter za las zgrešila veliki finale. Ker pa je Brigita neposredno povezana z Zasavjem, smo z njo

opravili temeljit razgovor...
Letošnja Ema je mimo, pristali ste na tretjem mestu, ste bili na koncu razočarani, da niste ujeli velikega

superfinala?

Resnično mi je čisto malo manjkalo, nisem bila pa prav nič ra
zočarana. Nasprotno, bila sem zelo vesela, ker se mi zdi da je 
tretje mesto na katerem sem pristala več kot odlično, glede na

moje izhodiš
če iz katerega 
sem starta- 
la, to je kot 
prva rezerva. 
Se enkrat se 
zahvaljujem 
predvsem Za
savcem, ki so 
mi podarili to
liko glasov in 
me veseli, daje 
pesem Samara 
konec koncev 
vsem všeč, vsaj 
tako se je izka
zalo.
Veliko ste pri
sotni tudi v 
našem kraju, 
Litiji, kakšen je 
poglaviten raz

log?
V Litiji sem že kar nekaj let zaposlena kot učiteljica klavirja na 
nižji glasbeni šoli, kjer poučujem otroke. Letos poučujem ne

koliko manj 
kot pretekla 
leta, namreč 
samo dvakrat 
tedensko. Že 
dolgo let se v 
Litiji počutim 
popolnoma 
domače.
Ali drži, da 
starši otrok, 
še posebno 
očetje, zelo 
radi prihajajo 
k vam na go
vorilne ure, 
če ne druga
če iz rado
vednosti? 
(smeh) Da 
vam iskreno

povem se mi zdi, da so v precejšnji meri ravno mamice tiste, ki 
pridno hodijo na govorilne ure in se zanimajo za svoje otroke, 
čeprav, da ne zanemarim očetov, tudi oni so kar pridni, povsem 
enako kot ženske...
Ali se v Litiji kot učiteljica klavirja počutite kot Zasavka? Od 
kod pravzaprav prihajate?
Nisem Zasavka, Posavka sem, reciva, da je to nekaj podobnega, 
nekateri teh dveh pojmov niti ne ločijo med seboj.Tam, ko Sava 
svojo pot v Sloveniji konča, tam je Posavje. Doma sem iz Brežic, 
prelepega kraja, toda zdaj živim v Ljubljani in se vozim v Litijo, 
se pa tu resnično počutim domače, čeprav nikoli nisem živela v 
vaših krajih. Nekako se navadiš na kraj in ljudi, navsezadnje sem 
jih vzljubila in zato tudi vrsto let vztrajam na teh tleh. Nikoli 
nisem niti iskala službe drugje, saj je kolektiv Glasbene šole 
Litija odličen, res pa je, da se vsi trudimo že nekaj let, da bi naše 
prostore premaknili kam drugam, saj se v premajhinh učilnicah 
precej stiskamo, kajti gostujemo v Osnovi šoli Litija.
Kako kaže na pevskem področju v obdobju po Emi? Kakšni so 
vaši načrti?
Moje sodelovanje z Wernerjem traja že dve leti in pol, v bistvu 
gre za producentsko sodelovanje. Imela sva veliko skupnih na
stopov, ker sva pač posnela dva dueta, obenem pa je Werner 
moj mentor in od njega sem se tudi veliko naučila. Imam pa 
tudi samostojne nastope. Poleti sem nastopila na Polšniku, to 
pa je samo eden izmed nastopov, saj se jih poraja čedalje več. 
Se vedno pa seveda ostajam v vlogi učiteljice klavirja in dokler 
bom zmogla, bom poskušala združevati obe dejavnosti, pevsko 
in učiteljsko; saj me obe zelo veselita. Na koncu upam, da se 
kmalu vidimo na katerem izmed mojih številnih nastopov.

Besedilo in slike : Boštjan Poglajen

21. februar 2008



Kake je bile na predstavitvi knjige Fanči Moljk Po Evropi malo drugače, ki je bila v četrtek, 14. februarja 
1008 v poslovni dvorani Hrastnika, je napisala svojemu sinu še isti večer slikovito in duhovito «poročilo« 
Manja Oolec z Dola. Dovolila je, da ga preberejo še naši bralci. Prav tako prijateljica Staša, comovka, ki je 
Fanči napisala svoje vtise naslednji dan.

»Pravkar sem prišla domov. Fanči je imela predstavitev svoje 
knjige Po Evropi malo drugače. Pa je bilo res vse zelo drugače.
Ves čas smo lahko gledali odlične posnetke prepotovanih dežel 
z računalnika, katerih avtorica je sama, Vinko Šeško in drugi.
Dvorana je bila polepšana z zelenjem in ptički, saj je bil god 
februarskega Valentina, ki ima ključ do korenin in zato ponekod 
v Sloveniji imenujejo 14. februar spomladin.
Uvod je bil posrečen. Milinovičev Rok iz njene ulice ji je zaigral 

na frajtonarico, MPZ Svoboda Hrastnik, katerih CD nosi s se
boj na potovanja, ji je zapel tri pesmi. Potem se je pogovarjala z 
dvema vnukoma od šestih - z Nežo in Jernejem, ki sta povedala 
tudi nekaj utrinkov o nastajanju njene knjige.
Vrhunec večera pa je bil, ko jo je Mare Planinc intervjuval. Po
kali smo od smeha. Kako prisrčno sta si podajala ping pong žo
gico, oba duhovita in nabrita! Potem so svoje vtise povedali še
sopotniki. Na prvo potovanje, je povedala ena od sopotnic, je Fanči je knjige »opremila« s posvetilom 
nesla punca vso kramo v vrečah, ki so bile označene s številka
mi. Krasno! Na seznamu je bilo točno napisano, kaj je v kateri 
od vreč. Odličen sistem. Nič ni bilo treba brskati in se jeziti.
Toda - že prvi dan je izgubila glavni seznam...Za pocrkat!
Tako iz srca se že dolgo nisem smejala in zabavala. Prodala je 
tudi nekaj knjig in jih podpisovala s posvetilom, večina obisko
valcev pa jih je že imela. Največ podarjenih. Župan ji je namenil 
nekaj toplih in pohvalnih besed in ji predal pozdrave Toneta 
Partljiča, ki ji je napisal uvod. Ker je bil zadržan, se bo srečal z 
njo v naslednjih dneh.
Ne morem prehvaliti prisrčnega večera.Take predstavitve knji
ge pa še ne...«
In kaj ji je napisala Staša?
»Vsi, ki te poznamo, vemo, da ne slediš črednemu nagonu in 

smo zato tudi vnaprej vedeli, da predstavitev knjige ne bo čisto 
navadna. In res ni bila. Morda se je še najmanj govorilo o knjigi 
in si bolj slikala sopotnike, tiste, ki s(m)o pripomogli k nastan
ku knjige in tiste, ki igrajo (igramo) v knjigi glavne ali stranske 
vloge.
Marka Planinca poznam kot resnega novinarja in sem ga prvič 

slišala v živo kot moderatorja. Zdel se mi je fantastičen. Malce 
zloben,ciničen, direkten, duhovit, bister, a tudi topel, prijeten...
Uspel te je obvladati, čeprav si se mu skušala izmuzniti in spe
ljati pogovor po svojih zamislih. Ko bom oz. če bom kdaj do
končala svojo knjigo, si želim, da bi mi jo predstavil Marko.Vidva 
sta se prav lepo ujela in sprožila v dvorani salve smeha.
Čeprav ti Valentinovo kot praznik ni pri srcu, pa si, če hočeš ali 
ne, vseeno segrela srca tistih, ki smo sedeli v dvorani. Čakamo 
na ponatis, pravzaprav - NE! Na nadaljevanje knjige. Nekaj jih 
je v najbližji prihodnosti pred teboj - Črna gora, Islandija in saj 
veš, kaj načrtujeva čez dve leti: Avstralija. Če bom takrat še pri
močeh, da te bom dohajala....« Fančijina vnuka — bolj sramežljiva kot babi

21. februar 2008
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1982 diplomi
bljanski akademiji

Mišo Knez o umetnost, smer

üslikarstvo, pri prof.
stva. grafike in ki Da

uje na področjih slikar

Slikarjeva dela

Tipologija kompozicij celotnega cikla razstavljenih Obiskovalk 
iz leta 2006 in 2007 na malih, srednjih in velikih formatih v 
oljni tehniki na platnu nas popelje v sicer abstrahirano, ven
dar mimetično prepoznavno figuro. Nekateri imajo animalične 
izrazne poteze, portrete obrazov v krču, agoniji in otrplosti 
maske. To so prikazni, ki drzno, neposredno in samozavestno 
vstopajo v prvi plan podobe, zrejo v gledalca in ga navdajajo z 
negotovostjo, nelagodjem in strahom.

24. februar 2008

AdriaticSlovenica
Zavarovalna družba d.d. • Članica Skupine KD Group

ADRIATIC SLOVENICA Zavarovalna družba d.d.
je sodobna, druga največja splošna slovenska zavarovalnica z bogato in 
kakovostno ponudbo zavarovanj. Več kot pol milijonu zavarovancem želimo 
nuditi odlične zavarovalne storitve, najboljšo dodatno ponudbo in svetovanje.
V razvejano mrežo poslovnih enot po Sloveniji vabimo prodorne, 
motivirane in k uspehom naravnane

■ zavarovalne zastopnike (m/ž)-več izvajalcev
■ zastopniške kandidate (m/ž)-večizvajalcev
ki boste pridobivali stranke in tržili naša zavarovanja na območju

HRASTNIKA in RADEČ.
Od kandidatov pričakujemo:
za zasedbo delovnega mesta zavarovalnega zastopnika
■ vsaj IV. stopnjo strokovne izobrazbe ekonomske, tehnične ali druge 

ustrezne smeri,
■ dovoljenje Agencije za zavarovalni nadzor za opravljanje poslov zava

rovalnega zastopanja,
■ sposobnost učinkovitega komuniciranja po telefonu, 
m znanje 1 tujega jezika,
■ sposobnost učinkovite prodajne komunikacije,
■ poznavanje uporabe orodij MS Office.
za zasedbo delovnega mesta zastopniškega kandidata
■ vsaj IV. stopnjo strokovne izobrazbe ekonomske, tehnične ali druge 

ustrezne smeri,
■ sposobnost učinkovitega komuniciranja po telefonu,
■ znanje 1 tujega jezika,
■ sposobnost učinkovite prodajne komunikacije,
■ poznavanje uporabe orodij MS Office.
Ponujamo vam možnost:
■ plačila odvisnega od uspešnosti,
■ pridobivanja zavarovalniških znanj in komunikacijskih veščin,
■ dokazovanja svojih sposobnosti,
■ samostojnega organiziranja delovnega časa.
Če izpolnjujete pogoje za zasedbo delovnega mesta zavarovalnega 
zastopnika ali zastopniškega kandidata in če ste tudi komunikativni, 
samostojni in iniciativni, se nam lahko pridružite v urejenem in prijetnem 
delovnem okolju.
Z izbranim kandidatom bomo delovno razmerje sklenili za določen čas 
3 mesecev z možnostjo nadaljne sklenitve za nedoločen čas.
Za dodatne informacije lahko pokličete na tel. št.: 03/4253 519 ali 03/4253 536. 
Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev nam pošljite v 8 dneh od 
objave na naslov: ADRIATIC SLOVENICA d.d., Poslovna enota Celje, 
Lava 7, 3000 Celje. Kandidati bodo o odločitvi obveščeni v 8 dneh po 
sklenitvi pogodbe z izbranimi kandidati.
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Po sledeh alkimista, a največji 
zaklad čaka doma

Eli Trobec je v knjižnici Toneta Seliškarja pripravila literarni večer, kjer so se prepletale pripovedi o čarih Brazilije, 
romanju po Caminu, prijaznih domačinih na Mauritiusu in srečanji s Sandijem in Nado v Stražišču pri Kranju. Pre

davanje je bilo podkrepljeno s fotografijami, ki so nastale ob obiskih posameznih držav.

Eli je večkrat poudarila kako pomembno je v življenju, da si pri
sluhnemo in vemo, da so za zdravje v življenju potrebni vera, 
prošnja in delo na sebi.Vse kar verjamemo, se uresniči. Povezani 
moramo biti z duhovnim svetom in se ne prepuščati omejitvam, 
ki ne omogočajo posamezniku, da živi življenje kot mu narekuje 
notranji glas. Nihče med nami nima pravice soditi o dejanju drugih, 
saj sami vedno plačajo ceno za svoja dejanja.V življenju moramo 
biti samozavestni in si postaviti meje do katerih bomo priznavali 
svojo odgovornost.
Brazilijo je opisala kot državo, kjer so velika mesta, predvsem ob 
morju. Ima čudovite lepote in domačini si svoje življenje prepros
to organizirajo, po celodnevni službi se ukvarjajo predvsem s sabo 
in svojimi otroki. Živijo v slabših razmerah kot pri nas, a njihovo 
življenje je v bistvu brez stresa, ljudje so odprti, brez predsodkov. 
Na deželi je življenje varno in nikomur se ni bati, da ne bo izgub
ljeno dobil vrnjeno.Tam je Eli našla duhovni mir in vzpodbudo, da 
o tem pove tudi drugim. Na predavanjih si je zapisovala naslove in 
telefonske številke tistih, ki so želeli, da spoznajo deželo iz duhov
ne plati. Ko ni našla nikogar, ki bi jih popeljal, je takšne izlete orga
nizirala sama, tako je kar pet let zapovrstjo raziskovala Brazilijo. 
Odločila se je tudi za pešačenje po Caminu.V enaindvajsetih dneh 
je prehodila več kot 800 kilometrov.To je bila pot, kjer je spoznala 
kako najti stik sam s sabo. Začetek poti je bil fizično in psihično

naporen, za dodatek se je večalo število žuljev na nogah. Dokler je 
»negativno« razmišljala o komaj prehojenih kilometrih in dolžini 
poti, ki je pred njo, bi že skoraj izgubila voljo in se vrnila domov. 
Ko je ugotovila, da je najbolje razmišljati kako živeti tukaj in zdaj, 
je začela opazovati lepote okrog sebe in navdajale so jo z zado
voljstvom vse do cilja, ko je prispela do Jakobove cerkve v Com- 
posteli.Verjela je vase in delovala!
Eksotično potovanje na Mauritius, kjer se je tudi poročila ob sonč
nem vzhodu ji je pustilo nepozabne spomine. Tam je spoznala, 
skupaj z možem, da sami vemo, kje smo najsrečnejši in da imamo 
pravico biti srečni. Ljudje, ki jih sprejemaš brez predsodkov, zaradi 
njihove drugačnosti, te znajo prijetno presenetiti in ti pripraviti 
stvari, ki ostanejo v trajnem spominu. Prav na tem potovanju se 
je o tem prepričal njen mož, ki ga je življenje pred tem »naučilo« 
razvrščati ljudi.
Ko so se stvari začele zapletati, je opustila misel na tujino in na
šla v Stražišču pri Kranju Sandija in Nado. Pri njima se je učila o 
duhovnosti in poslušanju samega sebe še več kot po svetu.Vse bolj 
se zaveda, da je treba iz sebe odvreči kar ni naše, aktivno pri tem 
sodelovati, da ni tega tudi v podzavesti, začutiti energije ljubezni, 
radosti in čistosti, da se ozdravimo in se zahvaliti za vse kar smo 
dobrega dobili, saj tako odpiramo vrata novim darovom.

Besedilo: Irena Vozelj

Pester mesec kulture v litijski
knjižnici

V torek, 12. februarja je bilo v Knjižnici Litija odprtje razstave aka
demske slikarke Apolonije Simon. V letu 1989 je prejela študent
sko Prešernovo nagrado. Njene slike so podobe opustelega sveta, 
vsebino polnijo drobni človeški liki. Slikarka poučuje na Srednji 
šoli za oblikovanje v Ljubljani.V kulturnem programu so nastopile 
flavtistke Glasbene šole Litija Šmartno. Razstava bo na ogled ves 
mesec.
V mesecu kulture so 19. februarja v Knjižnici Litija pripravili še eno 
od predavanj v okviru središča za vseživljenjsko učenje. Mija Ber
nik, profesorica slovenščine in priznana lektorica je v študentskih 
letih Prešerna spoznala na malo drugačen način, vse te zanimivosti 
je rada delila s poslušalci. Za glasbeno popestritev pa so poskrbeli 
pevci Pevskega društva Lipa, ki so zapeli nekaj njegovih pesmi. 
Konec meseca pa vas Knjižnica Litija najprej vabi na potopisno 
predavanje, 26. 2. ob 19. uri bo Franci Horvat predstavil Provanso. 
Pokrajina čudovitih vonjev in dišav, polja sivke, vijolične preproge, 
ki valovijo v vetru. In pogled v njihovo kuhinjo? Začimbe in dišave, 
ki božajo dušo.
Literarni večer 28.2. bo v znamenju Radovana Hrasta.Avtor uspeš
nice o Golem otoku, Čas, ki ga ni, je v lanskem letu napisal novo 
knjigo,Viharnik na razpotjih časa.V novi knjigi opisuje življenjsko

pot, kako je otroška leta preživljal v Litiji, kot 14. letni deček odšel 
v partizane, kako je preživel na Golem otoku. Zgodba o trdnem 
človeku, ki mu tudi življenjske preizkušnje niso omajale prepri
čanja. Večer bosta z diatonično harmoniko popestrila učenca OŠ 
Šmartno, Niko Tori in Tomi Kastelic.
Vabljeni v družbo Radovana Hrasta, 28. 2. ob 19. uri, v Knjižnico 
Šmartno pri Litiji.
Središče za vseživljenjsko učenje bo tudi marca pripravilo preda
vanje, o divjih rastlinah, znanilcih pomladi v velikonočnem obredju 
bo predaval doc. dr. Nejc Jogan.V marcu bo knjižnica pripravila de
lavnico rešiljeja, tehnike vezenja. Prijave zbirajo do konca februarja 
na telefon 01 8980 580. Delavnico bosta vodili Danijela Ravnikar 
in Iva Garantini.
Od februarja do dneva splošnih knjižnic v novembru, bo v Knjižnici 
Litija potekal projekt ZVESTI BRALEC, bralna značka za odrasle. 
Projekt poteka v sodelovanju s trebanjsko knjižnico Pavla Golie. 
V knjižnici je na voljo priporočilni seznam, bralci pa lahko tudi po 
lastni izbiri preberejo 5 knjig in posredujejo tudi svoje predloge. 
Zvesti bralci bodo prejeli potrdilo in lepo knjižno nagrado.

Aleksandra Mavretič

21. februar 2008



Gledališče od A do Ž
Če se kakšni mladostniki v gledališču ne obnašajo primerno, najbrž niso imeli v osnovni šoli primerne 
vzgoje. Mogoče je to dejstvo vodilo slavistke hrastniške šole, da so kulturni dan v četrtek, 6. februarja

1608 namenile tej temi.

Branje teksta

Igra

Obisk gledališča

Najprej so se posvetili gledališču v razre
du: kako se obnašamo, seznanili so se z 
gledališkimi prostori, poklici, dramatizirali 
določene tekste, risali sceno, sestavili gle
dališki list, vabilo...

Tako so bili učenci od 5. do 9. razreda pri
pravljeni na predstavo Od vaje do pred
stave, ki jo je režiral in vodil Iztok Valič. 
Izbrali so klasika A.T. Linharta Ta veseli 
dan ali Matiček se ženi in nekaj glavnih 
igralcev - Jerneja Kuntnerja kot barona, 
Nino Ivanič kot baronico...In v tem ok
viru prikazali vse od režiserjeve zamisli, 
začetnih bralnih vaj do končne predstave. 
Mladi obiskovalci so dogajanje spremljali 
kulturno, aktivno, saj jih je Iztok Valič ves 
čas vabil k sproščenemu sodelovanju.

Besedilo in slike: Fanči Moljk

21. februar 2008
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Začenja se drugi krog glasovanja. Kot že rečeno, sedaj objav- 3. Naj trener Zasavja 2007:
Ijamo tiste, ki so se uvrstili v drugi krog in le za te bo možno 
glasovati v naslednjih številkah Zasavca. Če bodo na glasovni
cah napisana druga imena, bodo le-te neveljavne. Prav tako 
bodo neveljavne glasovnice, če bodo pomanjkljivo izpolnjene 
ali katera od kategorij neizpolnjena. Fotokopiranih glasovnic 
ne bomo upoštevali. Napisan vrstni red je slučajen in ne odra
ža trenutnega vrstnega reda pri glasovnicah. Glasovnice bomo 
sprejemali do sobote, 15. marca 2008 do 12.00 ure. Rezultati 
pa bodo objavljeni 20. marca. Prvo mesto bo točkovano s tremi 
točkami, drugo z dvema in tretje z eno točko.

NOMINIRANCI ZA NAJ ŠPORTNIKE ZASAVJA V 
LETU 2007
1. Naj športnica in športnik Zasavja 2007:
- Iztok Živko ml. (KBM RACING)
- Klemen Juvan (KBV PONDOKWAN Zagorje)
- Klemen Lavrič (MSW Duisburg)
- Mišo Brečko (Hamburger SV)
- Peter Kauzer ml. (BD Steklarna Hrastnik)
- Žiga Santej (Karate klub Trbovlje)

2. Naj mladi športnik in športnica Zasavja 2007:
-Aljaž Vesenjak (Karate klub Trbovlje)
- Neva Ocepek (KK PONDOKWAN Izlake)
- Nina Žnidar ( SK Zagorje)
- Primož Roglič (SK Zagorje)
-Timi Umek (Karate klub Trbovlje)
- Tjaš_aVozel_( PKL_CT)_

glašovničaT

- Bogdan Simerl ( Karate klub Trbovlje)
- Boris Rozina (SK Zagorje)
- Darko Raušl (PK LCT)
- Miha Kovačič (Karate klub Trbovlje)
- Peter Kauzer st.(BD Steklarna Hrastnik)
- Srečko Rozman (KK PONDOKWAN Izlake)

4. Naj ekipa Zasavja 2007:
- BD Steklarna Hrastnik
- Karate klub Trbovlje
- KBM Racing Zagorje
- KBV PONDOKWAN Zagorje
- KK PONDOKWAN Izlake
- SK Zagorje

5. Naj športni delavec Zasavja 2007:
-Aljoša Pišek
- Branko Praznik-Kosa
- Igor Grčar
- Iztok Živko st.
- Jože Hočevar
- Martin Stariha

r

&
/T
. te

t\
A

4. NAJ EKIPA ZASAVJA 2007
I. mesto:

2. mesto:_

3. mesto:

I. NAJ SPORTNIK-CA ZASAVJA 2007
1. mesto:________________________________

2. mesto:________________________________

3. mesto:________________________________

2. NAJ MLADI ŠPORTNIK-CA ZASAVJA 2007
1. mesto:________________________________

2. mesto:________________________________

3. mesto:_________________________________

3. NAJ TRENER ZASAVJA 2007
1. mesto:_________________________________

2. mesto:_________________________________

3. mesto:

5. NAJ ŠPORTNI DELAVEC ZASAVJA 2007
1. mesto__________________________________

2. mesto___________________________ _____

3. mesto

Glasoval sem

Ime in priimek:

Naslov:

Telefon:

Davčna številka:

21. februar 2008
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Pon Do Kwan Zagorje z odliko na 

prvem tekmovanju letos
¥ soboto in nedeljo, 16. in 17. januarja 1008, je v Mareno di Piave v Italiji potekalo 4. pokalno tekmovanje 

Golden Gloves 1008, katerega sta se udeležila tudi dva elana kluba Pon-Do-Kwan Zagorje.

Na tekmovanju je sodelovalo nekaj več kot 900 tekmovalcev 
iz 10 držav, ki so se v dveh dneh pomerili v šemi contactu, light 
concatctu in glasbenih formah. Največ tekmovalcev je znova 
nastopilo v disciplini šemi contact, saj jih je bilo preko 600 in 
več kot 50 ekip.
Klub Pon-Do -Kwan Zagorje sta zastopala Primož Bračič in 
Klemen Juvan, ki sta tekmovala v disciplini šemi contacta. Kle
men je tekmoval v kategorijah -69kg in -74 kg, Primož pa v 
kategorijah -89kg in -94kg.
Skupaj pa sta nastopala tudi v ekipni borbi dva na dva v katego
riji +73kg, kjer sta se s tremi zmagami prebila v finale.V finalu 
pa sta po napeti borbi za dve točki izgubila proti angleško-mad- 
žarski navezi, katero sta sestavljala borca, ki trenutno sodita na 
sam vrh svetovnih borcev šemi contacta.

Klemen je v kategoriji -69kg v prvem krogu moral priznati 
premoč kasnejšemu zmagovalcu iz Italije.V kategoriji -74kg pa 
je v prvem in drugem krogu premagal Italjana, v tretjem in 
četrtem Angleža, v polfinalni borbi pa se je pomeril proti nem
škemu tekmovalcu in izgubil za točko po podaljšku. Klemen bi 
to borbo moral z lahkoto dobiti, žal pa tega mnenja niso bili 
sodniki, ki so zrežirali razplet borbe po svojih željah.Vsi vemo, 
da se tudi sodniki lahko pri nekaterih odločitvah zmotijo, saj se 
je potrebno za točko odločiti v hipu.V tej polfinalni borbi pa so 
šli preko vseh meja in zmago dobesedno podelili nasprotniku. 
Klemen se je moral zadovoljiti s tretjim mestom, ki pa je na 
tako močnem tekmovanju ravno tako zelo lep uspeh. Ostal pa 
je grenak priokus, saj je njegov nasprotnik iz polfinala na koncu 
osvojil naslov prvaka po dokaj suvereni zmagi v finalni borbi 
proti italijanskemu tekmovalcu.

Primož je v kategoriji -89kg s štirimi suverenimi zmagami zo
pet osvojil I. mesto na tem tradicionalnem tekmovanju in za 
nagrado dobil zlate rokavice, ki so zaščitni znak tega tekmova
nja in jih podeljujejo le zmagovalcem turnirja.V kategoriji -94 
kg pa se je v prvem krogu pomeril z aktualnim vice svetovnim 
prvakom iz Švice in po enem podaljšku in borbi na prvo točko 
moral priznati zmago Švicarju, ki pa se je kasneje sprehodil do 
prvega mesta.

Člana kluba Pon-Do-Kwan Zagorje sta s L, 2. in 3. mestom zelo 
uspešno začela novo sezono v letu 2008.
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Kisovški skakalci
Navkljub slabi zimi, kar zadeva sneg, vendar ne
kako uspevajo, enkrat tu enkrat tam, organizirati 

tekmovanja v skokih.

Tako so v petek, 8.2.2008, v Kranju izpeljali tekmovanja za 
dečke do 13 let in deklice do 15 let na njihovi 40 meterski 
skakalnici. Dečki do 13 so nastopili na državnem prvenstvu 
solo in ekipno.V boj so Kisovčani poslali nekoliko mlajše tek
movalce. Na solo tekmovanju je Žan Žujič zasedel 33.mesto, 
Borut Udovič je bil 38-ti, Žiga Hrovat pa 39-ti.V ekipnem delu 
tekmovanja se je fantom pridružila še Anja Javoršek in kot eki
pa so zasedli /.mesto. Pri deklicah do 15 let, ki so se pomerile 
za točke pokala Cockta, je Anja Javoršek zasedla 2.mesto.
V soboto so se z mladimi skakalci in skakalkami odpravili v 
Mislinjo, kjer so nastopili na regijskem tekmovanju.V kategoriji 
cicibanov do 9 let je Vid Rotar zasedel šesto mesto, Gašper 
Jesih pa sedmo.
Pri dečkih do 10 let je Jaka Jesih doskočil na drugo mesto, Nejc 
Rotar pa je bil šesti. Pri dečkih do I I let je zmaga odšla v roke 
članu kisovškega kluba Žanu Žujiču, tretje mesto pa sta si delila 
dva tekmovalca in sicer Rok Juvančič in Julija Sršen. Pri dečkih 
do 12 let je Anja Javoršek zasedla drugo mesto, Borut Udovič 
je bil četrti, Žiga Hrovat pa peti.
Se enkrat so se tekmovalci odpravili v Kranj in sicer v nedeljo 
10.2.2008.Tam so se pomerili za točke pokala Cockta.V kate
goriji dečkov do 14 let je Jakob Smolič zasedel 29-to mesto. Pri 
dečkih do 15 let je bil peti Ernest Prišlič. Spet pa so nastopile 
deklice do 15 let, le da tokrat na večji 50 meterski skakalnici, 
zmaga pa je odšla v roke domače Manje Pograjc, Anja Javoršek 
pa je bila tokrat šesta.

Borut Markošek

Generalni pokrovitelji 
slovenskih olimpijcev 

do leta 1011
SKB in Olimpijski komite Slovenije sta 13. februarja 
1008 podpisala pogodbo o nadaljnjem sodelovanju.

SKB bo generalni pokrovitelj slovenskih olimpijcev tudi v ob
dobju od 2008 do 2012.V letošnjem letu banka obeležuje 15. 
obletnico generalnega pokroviteljstva Olimpijskega komiteja 
Slovenije.
SKB s podpisom pogodbe z Olimpijskim komitejem Sloveni
je nadaljuje svojo večletno podporo slovenskim olimpijskim 
športnikom. S finančno podporo športnikov, ki Slovenijo pred
stavljajo na tem velikem in uglednem tekmovanju, omogoča 
pogoje za delo in razvoj ter tako tudi sama postaja del njihovih 
športnih uspehov.

MaH
Besedilo:Tine Lenarčič

_____m m ©
Pozdrav Petra 
Karnerja ml. iz 

Avstralije
Hrastniška kajakaša Peter Kauzer ml. in Janoš Pet
erlin sta trenutno na pripravah v Pentrihu (Avstra
lija), vmes pa je bila v soboto, 16. januarja 1006 
tudi tekma za WORLD SERIES, kjer je Peter zmagal.
SKB bo generalni pokrovitelj 
slovenskih olimpijcev tudi v ob
dobju od 2008 do 2012. V le
tošnjem letu banka obeležuje 
15. obletnico generalnega po
kroviteljstva Olimpijskega ko
miteja Slovenije.
SKB s podpisom pogodbe z 
Olimpijskim komitejem Slovenije nadaljuje svojo večletno 
podporo slovenskim olimpijskim športnikom. S finančno pod
poro športnikov, ki Slovenijo predstavljajo na tem velikem in 
uglednem tekmovanju, omogoča pogoje za delo in razvoj ter 
tako tudi sama postaja del njihovih športnih uspehov.

MaH
Besedilo:Tine Lenarčič

Plezanje v 
Begunjščici in 

bivakiranje
V petek, I. februarja, sta se v popoldanskih urah odpravila zna
na alpinista Sebastijan Jančič iz AO Planinskega društva Trbovlje 
ter Veronika Viltužnik z Raven na Koroškem v Karavanke. Od
ločila sta se plezati v severni steni 2060m visoke Begunjščice. 
Vstopila sta v Osrednjo grapo z naklonom do 50° in dolžine 
350 m. V dobrih snežnih razmerah sta ob 18.00 uri stala na 
vrhu gore. Odločila sta se za takojšen sestop po pravkar pre
plezani smeri. Kmalu po začetku sestopanja pa ju je v steni 
zajela gosta megla in upala sta, da bo nižje, v tako imenovanem 
Plazju, vidljivost boljša in se bosta rešila bele nevarnosti.Vendar 
se megla nikakor ni razkadila. Da ne bi storila kakšen napačen 
korak, sta se odločila na višini okoli 1500 m za bivakiranje, za 
to pa nista bila opremljena. Noč je bila zelo dolga. Da ne bi 
zaspala, sta si pomagala na razne načine z gibanjem.V zgodnjih 
jutranjih urah v soboto pa se je začelo svitati in ugotovila sta, 
da sta ostala pod južno steno 2181 m visoke Vrtače. Preze
bla, vendar dobre volje, sta se odpravila v smeri proti Ljubelju. 
Nato sta sestopila v dolino.To je bila za oba plezalca huda pre
izkušnja pa tudi huda šola.

.' Besedilo: Tine Lenarčič
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Zagorska smučarka Nina Žnidar 
nastopila na 33. pokalu Loka

Na tradicionalnem mednarodnem tekmovanju za Pokal Loke je Nina Žnidar osvojila sedmo in osmo me
sto. Ned cieibankami pa sta bili tokrat na stopničkah državnega pokala Kaja Klančišar in Neva Taškar. Na 
stopničkah so bili tudi najmlajši zasavski smučarji na Festivalu smučanja v spomin na Tomaža Cerkovnika.

Na Starem vrhu nad Škofjo Loko je 16. in 17.2.2008 potekalo 
že 33. mednarodno tekmovanje v alpskem smučanju za mlade 
smučarje, tradicionalni Pokal Loka. Že tretje leto zapored je na 
tem tekmovanju slovenske barve zastopala tudi članica SK Za
gorje Nina Žnidar.Tokrat je v konkurenci z leto starejšimi tek
movalkami zasedla odlično 7. mesto v veleslalomu in 8. mesto 
v slalomu, kjer je imela celo tretji čas druge vožnje.Tudi ostali 
slovenski tekmovalci so nastopili odlično in osvojili 4 zlate, I 
bronasto medaljo in kar nekaj uvrstitev med deseterico naj
boljših.Tudi v ekipni razvrstitvi je slovenska ekipa osvojila prvo 
mesto.

Stari vrh pa je bil pred Pokalom Loka prizorišče kar 3 državnih 
tekem za Veliko nagrado Argeta.V soboto, 9.2.2008, so se dekli
ce in dečki najprej pomerili v slalomu. Med mlajšimi deklicami 
je odlično nastopila Pia Zupan, ki je osvojila 6. mesto, Hana 
Brvar je bila 10. Med starejšimi deklicami je bila Nina Žnidar 
zopet na nehvaležnem 4. mestu, Katja Murne pa se je uvrstila 
na 14. mesto. Med mlajšimi dečki je bil Anže Vračevič 35, med 
starejšimi dečki pa je bil Urh Kapelar 13.
V nedeljo, 10.2.2008, je bil na sporedu veleslalom. Med mlajšimi 
deklicami je Hana Brvar osvojila 6. mesto in Kristina Kramar 
Kokalj 36. mesto, med mlajšimi dečki pa je bil Anže Vračevič 57.

Med starejšimi deklicami je Nina Žnidar osvojila 5. mesto, Kat
ja Murne pa 22. mesto. Med starejšimi dečki se je Žan Hribar 
z odlično vožnjo uvrstil na 12. mesto, Urh Kapelar je bil 24. in 
Davor Grabnar 36.

V torek, 12.2.2008, so se deklice in dečki ponovno pomerili v 
veleslalomu za Pokal Argeta, ki je hkrati štelo tudi za državno 
šolsko prvenstvo. Med mlajšimi deklicami je Hana Brvar osvo
jila 10. mesto, Pia Zupan 14. mesto in Kristina Kramar Kokalj 
38. mesto. Med starejšimi deklicami je Nina Žnidar osvojila 
4. mesto, Katja Murne pa 25. mesto. Med starejšimi dečki je 
bil ponovno odličen Žan Hribar, ki se uvrstil na 8. mesto, Urh 
Kapelar je bil 15. in Davor Grabnar 34.
Cicibanke in cicibani so se v nedeljo, 10.2.2008, vnovič zbrali 
na Soriški planini.V boj za nove točke državnega tekmovanja za 
Veliko nagrado Argeta so se najprej podale cicibanke.To sezo
no odlični Kaji Klančišar, ki je ponovno osvojila drugo mesto, 
se je na najnižji stopnički pridružila še Neva Taškar. Solidno so 
se odrezale tudi ostale cicibanke,Tjaša Šorli je bila 37., Saša Mi
lanovih 45. in Tadeja Pintar 50. Pri cicibanih se je z visoko štart
no številko izkazal Lovro Kmet, ki je zasedel 18. mesto, Gaber 
Camloh je bil 32., OskarVrbovšek 42. in Gašper Kranjc 44. 
Mlajši cicibani pa so se v soboto, 9.2.2008 v Kranjski gori po
merili v veleslalomu na I. Festivalu smučanja v spomin Tomažu 
Cerkovniku. V skupini letnikov 1999 sta Anja Žibert in Domi
nik Krajnc iz SD Zasavje dosegla 3. in 4. mesto, Sara Poropatič 
in Matic Šorli iz SK Zagorje pa 6. in 2. mesto.
V soboto, 16.2.2008, so se cicibanke in cicibani pomerili še 
v superveleslalomu za pokal Vzhodne regije na Peci. Ponovno 
se je najbolj izkazala Kaja Klančišar z drugim mestom, četrta 
pa je bila Neva Taškar, ki je tretje mesto zgrešila le za stotinko 
sekunde.Tudi ostale cicibanke so se pogumno podale na strmo 
progo.Tjaša Šorli je bila I I ,,Anja Žibert 13..Tadeja Pintar 15. in 
Sara Poropatič 19. Pri fantih je tokrat presenetil OskarVrbov
šek z 12. mestom. Lovro Kmet je bil 15., Gaber Camloh 18, 
Gašper Kranjc 24., Matic Šorli 31. in Dominik Krajnc 33.

Irena Murne, SK Zagorje
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Karate

15. kadetske in mladinsko 
evropsko prvenstvo

Od 15. de I Z. februarja je v Trstu v Italiji potekalo 35. kadetsko in mladinsko evropsko prvenstvo v 
karateju. Na tekmovanju je nastopilo 700 tekmovalk in tekmovalcev iz 44 evropskih držav.

Nastopajoči so predstavili zelo visok nivo karateja. Medalje je 
osvojilo kar 22 držav, kar pomeni, da se v večini teh dela na
črtno in kvalitetno. Najuspešnejša država je bila Turčija s 14. 
osvojenimi medaljami. Turški uspeh ni naključen, saj so v tej 
državi že pred skoraj 20 leti zelo načrtno pristopili k delu, z 
jasnim ciljem, postati najboljši.VTurčiji vlagajo ogromno denar
ja v razvoj karateja in rezultati ne morejo izostati. Že pred več 
kot desetimi leti so njihovi tekmovalci za osvojene medalje na 
najpomembnejših tekmovanjih prejemali prestižne avtomobi
le, stanovanja in dobro plačane državne službe. Zanemarljiv ni 
niti podatek, da so imeli pred nekaj meseci, na mednarodnem 
turnirju v Istanbulu nagradni sklad v višini 120.000,00 USD za 
kadetske in mlajše kategorije.
Poleg Turčije se dober karate izvaja tudi na ozemlju bivše Ju
goslavije, saj so ti tekmovalci skupaj osvojili kar 21 medalj. V 
ekipnem delu športnih borb so se v finalu pomerili, pri dekletih 
Hrvaška ter Bosna in Hercegovina, pri fantih pa Hrvaška in Sr
bija. Obakrat so bili boljši Hrvati.V to skupino se žal ne uvršča 
Slovenija. Tokrat so se slovenski karateisti morali zadovoljiti 
samo z enim petim mestom. To odraža tudi dejansko stanje 
v slovenskem karateju, kjer na reprezentančnem nivoju žal še 
nekaj časa ni videti kvalitetnejšega preskoka in priključitve k 
najboljšim.Trenutno je edina rešitev dobro delo na klubskem

nivoju in potem se enakopravno pomeriti z najboljšimi v okvi
ru reprezentance.
Tega se dobro zavedajo tudi v trboveljskem karate klubu, saj 
so svoje bodoče delo začrtali na novih smernicah, ki temeljijo 
v bližnji prihodnosti, enakopravno se pomeriti z najboljšimi ev
ropskimi in svetovnimi karateisti in osvajati vidna mesta, tudi 
na zmagovalnih stopnicah. Ravno zaradi tega so kar v lepem 
številu, tako trenerjev kot najboljših tekmovalcev obiskali pr
venstvo v Trstu.

Besedilo in slika: Bogdan Simerl

Sara blestela v Italiji
V nedelje, sedemindvajsetega januarja, se iilaški Pondokwanovci, varovanci Srečka in Miloša Rozmana, 

nastopili na prvem turnirju te sezone v italijanskem mestu Mareno di Piave, ki leži severno od Benetk.
Nastopilo je preko šeststo tekmovalcev iz desetih držav.

Izlaško tekmovalno 
delegacijo je sestav- 
Ijalo pet tekmoval- 

»'"‘T cev.
Najbolje se je odre
zala mlada tekmo
valka Sara Smrekar, 
ki je v starostni ka
tegoriji deklic do 
12. leta in teže +47 

kilogramov osvojila odlično drugo mesto.To je velik dosežek 
mlade tekmovalke, od katere je pričakovati še mnogo uspehov. 
Gladko se je prebila skozi tri borbe v kvalifikacijah, v finalu 
pa jo je z minimalno razliko 6:3 premagala Avstrijka Viktorija 
Klaringer.
Drugo medaljo pa je klubu Pon Do Kvvan Izlake priborila, prav 

tako deklica, Maruša Izlakar. Slednja je tekmovala v kategoriji

do 42 kilogramov, kjer je na koncu osvojila bronasto odličje. 
Prvo borbo je dobila taktično, kot prekaljena borka s sedem 
proti tri.V polfinalu pa ji je žal zmanjkalo moči.
Na tekmovanju je nastopil tudi že »star borec« Tilen Zajc, 
kateremu pa zvezde v Italiji niso bile naklonjene. Že prvo kolo 
je dobil kasnejšega zmagovalca, poleg tega pa mu je bil se zelo 
nenaklonjen sodnik, ki je bil, za povrh vsega, Slovenec! Od čla
nov je nastopil zgolj Jure Vetršek, in sicer v kategoriji do 79 
kg, v kateri je bilo kar 33 borcev. Prvo kolo je suvereno ugnal 
Italijana Bolerija, v osmini finala pa zaradi nezbranosti izgubil 
proti Poljaku. Hrabro se je boril tudi mladi RokVrtačnik, ki pa 
je žal klonil že v prvem kolu.
Tako je že prvi turnir v letošnjem letu pokazal lepo lastnost 
izlaškega kluba, ki je, da lahko na prav vseh tekmovanjih sode
lujejo in tudi zmagujejo najmlajši in manj izkušeni tekmovalci. 
Uspehi niso izostali, kljub temu, da večji del izkušene članske 
ekipe ni sodeloval na tem tekmovanju.

Besedilo in slika vju
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Nagradna
križanka

Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 01. 
marc 2008 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, Cesta 
zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi s pripisom NAGRADNA 
KRIŽANKA št. 4/2008. Fotokopij ne upoštevamo, prav 
tako tudi ne rešitve gesla, ki bodo prispele na dopisnicah 
in na njih ne bo nalepljeno geslo, izrezano iz Zasavčeve 
križanke. Poleg svojega točnega naslova pripišite še davč
no številko, ker vas v nasprotnem primeru ne bomo mogli 
nagraditi.
Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna-Slaš- 
čičarna-Trgovina-Bar, Vransko: lx bon v vrednosti 20,86 
EUR, I x bon za 12,52 EUR in I x za 8,35 EUR 
Izžrebanci nagradne križanke št.3/2008 
Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
- Miljana Klinc, Polje 15, 1410 Zagorje - bon za 20,86 € 
-Alojz Bizjak, Golovec 40, 1420 Trbovlje - bon za 12,52 €
- Saša Napret, Ribnik 3, 1420Trbovlje - bon za 8,35 €

BRGLEZ ROMAN s.p. 
PEKARNA- SLAŠČICARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

Vedno ugodne cene 
Samo

V Brglezovi
Trgovini Jaka v Zagorju

Od 21. 02. 2008 do 05.03.2008

Polbeli kruh 800 g
PO AKCIJSKI CENI

1,2 €

Trgovina Jaka 
C.9. avgusta 107, Zagorje 

Tel: 035660280

Ali se prepoznate?

Deklica, ki se v prejšnji številki Zasavca ni prepoznala in ni ogla
sila, vam je naredila uslugo, kajti vi, ki se boste prepoznali na 
pričujoči sliki, boste dobili dva bona, ki prinašata vsak dve pici 
in dve kokakoli.Vse, kar morate storiti je to, da pokličete gsm 
041 410 734 in poveste Marti, kdo ste.V piceriji Čebelica na Iz
lakah se boste s prijatelji lahko dobro najedli, saj če poštevanka 
še drži, boste dobili štiri pice in štiri kokakole. Časa imate do 
29. februarja 2008.

PIZZERIA ČEBEIICA

YRAÖEYIÖ matej 
Valvazorjeva % IZUtKE. Tel.: 03/56-74-137

Kuhamo s Stašo

Hren s krompirjem
Sestavine:

• 3 krompirji
• 3 žlice hrena
• I čebula
• 4 žlice majoneze
• sol, poper

Priprava
Krompir operemo in skuhamo v slani vodi kar z olupki. 
Nato ga olupimo in narežemo na tanke rezine.
Stresemo ga v posodo, dodamo nariban hren, sesekljano 
čebulo, majonezo, sol in poper.
Vse skupaj dobro premešamo.

Serviranje
Hren s krompirjem ponudimo poleg kuhane šunke.

Dober tek! Staša
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Ko pesem spregovori
Drage bralke, cenjeni bralci! Valentinovo je minilo. Vsak ga je praznoval po svoje, vendar brez vsako
dnevnega negovanja ljubezni ta dan ne pomeni veliko. Podobno je z dnevom žena in materinskim 
dnem, ki ju bomo praznovali v naslednjem mesecu. Spoštovanje do mater in žensk na splošno bi mo
ralo biti stalnica. Mnoge visokoleteče besede o pravicah žensk so dokaz, da je resnica drugačna. Bleš
čeče govorjenje o nečem je običajno znak, da tisto pogrešamo. Kaj čaka družbo, ki zanemarja ženski 
princip? Nič dobrega. O tem pričajo razmere v naši družbi in v svetu. Prvi korak za spremembo na 
bolje je hvaležnost za vse dobro, ki ga vsakdo izmed nas prejema od žensk. Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031-373-826)

LJUBEZEN

Tih si, ko nežno 
božaš lase mi,

nežen poljub na usta mi daš, 
roko položiš na lica molče mi, 

kot nevidni angel 
varovati me znaš.

Gledaš molče me, 
nič me ne vprašaš, 

modre oči mi zaprte držiš, 
poljub ti poklonim, 
pa me objameš, 

v objemu me nežno 
trenutek držiš.

Ko usta se moja 
ob tvoja držijo, 

ko me v svojem objemu 
tiho držiš, 

vem, da me ljubiš, 
ti sreča si moja,
Bučka mi rečeš 
in se nasmejiš.

Da rad me imaš, 
tako mi pokažeš, 

da dvigneš v naročje me, 
poljube deliš, 

srečna s teboj sem, 
ti ljubezen si moja, 
prosim, da nikoli 
me ne zapustiš.

Naju usoda je sreče združila, 
ljubezen poklonila 

nama je v dar,
ti boš ostal mi večna ljubezen, 
naj naju usoda ne loči nikdar.

Veronika Viltužnik

MATERI

Dolgo 
sva hodila 

vsak
po svojem 

bregu.
Mimo je šumljala, 

a še pogosteje 
razburkano tekla 

življenja reka.
V nostalgičnih prisluhih 

se zdaj, 
sam,

na te bregove, 
obrasle s patino spomina, 

vračam, 
lica obliva

neprijetna mi rdečica 
in marsičesa 

se kesam.

Vlado Garantini

USTVARJALCI PROZE, 
RUBRIKA LIST ČAKA 
NA VAŠE PRISPEVKE! 

Odprti smo za vaše dragocene 
stvaritve,

ki bodo obogatile bralce!

Pravi naslov zanje: 
Uredništvo Zasavca, 

Cesta zmage 3,
1410 Zagorje ob Savi.

MATERINA SKRB

Iz hiše domače 
po kruhu diši, 
mati so pekli, 

zahvalimo se ji.

Draga mati, 
kaj mogli bi vam dati? 

Se kruh na mizi 
nam smeji, 

obraz se vaš 
v njem iskri.

Roke so vaše 
kot misli naše, 

vse nam postore, 
samo da lepše nam je.

Se mati nam samo smeji, 
samo smeji in govori: 
“Otroci naše ste zlato, 

zato delati za vas 
nam ni težko!

Plačilo vaše meni bo, 
da na stara leta, 

ko trudno moje bo telo, 
name spomnil 
se bo še kdo.”

Če pa na stara leta 
za Vas, mati, 

časa ne bo nič, 
naj nas pri tej priči 

vzame hudič.

Andrej Režun
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Aleksij Porednik:

HOLUMNA @1

POKORNOST PONEUMUENIH
Oblast že od nekdaj uživa v poneum
ljanju svojih podanikov. Tudi v sodobni 
demokraciji deluje ta mehanizem kot 
namazan. Velika večina ljudi se sploh ne 
zaveda, kako prefinjeno jih ‘peglajo’ pre
roki družbenega napredka. V socializmu 
ni bilo nič slabše, toda kapitalizem je bolj 
prilagodljiv, zato je zmagal. Nekdaj se je 
kimalo Titu in samoupravni utopiji, zdaj 
se kima parlamentarni demokraciji.Vsak- 
do lahko načeloma reče, kar mu pade na 
pamet, a ravno v tem je največja past. 
Domišljamo si, koliko svobode imamo, v 
resnici pa smo še bolj izrazito poskusni 
zajci pastirjev, ki nas hočejo prepričati, da 
poznajo pot v svetlo prihodnost.

Zmaga sedanjih gospodarjev je očitna. 
Uspelo jim je zasužnjiti nevedne držav
ljane, pri čemer slednji verjamejo, da so 
svobodni. To je dosežek brez primere. 
Genialno je ljudi “okrog prinesti” na na
čin, ki ga ne uvidijo, in jih pripraviti, da 
celo uživajo v svoji bedi. Ne mislim na 
materialno pomanjkanje. Prav tovrstna 
blaginja je glavno sredstvo za krčenje ma
nevrskega prostora ujetnikov sodobnega 
političnega in ekonomskega sistema. 
Kdor je sit, se ne pritožuje, zato je lahek 
plen ‘prefriganih’ krojačev usode člove
škega rodu. Kdor se naslaja v spektaklu, 
se ne sprašuje, kam teče reka pohlepa 
po dobičku, ki odnaša nedolžna življenja.

“Vau, a si videl, naša smučarka je spet 
zmagala! Super.” Takšno veselje nad 
športnim uspehom je nekaj, kar vrača 
moč v premrle žile od dolžnosti in tr
dega dela udarjenemu ‘folku’.V resnici pa 
je zgolj naslajanje nad dosežkom drugega 
slaba popotnica za lastno uspešnost.“Ce 
že mene vse skupaj ‘jebe’, naj vsaj o n (a) 
blesti,” si marsikdo misli. Toda navijaška 
strast je še kako povezana s samim na
vijačem. Za nekoga navija, ker se ob tem 
dobro počuti, saj se tako močno vživi v 
športnikovo početje, da ima občutek, kot

bi to počel sam. Njegovo zmago doživlja 
kot svojo lastno, njegov poraz ga priza
dene enako ali še bolj kot njega.

Kdor v svojem okolju od malih nog do
življa navijanje za “naše”, nezavedno po
staja odvisen od drugih. Za Slovenca so 
“naši” slovenski športniki. Ne zaveda se, 
da zmaga “naših” pomeni poraz naspro
tnikov, ki so za njihove navijače enako 
“naši”. Vse vidi samo iz lastne perspek
tive in si žene k srcu vse, kar mu ni po 
volji. Če njegovemu idolu ‘sfali’, se jezi, če 
zmaga ali se po navijačevih merilih do
bro uvrsti, slavi njegov uspeh.Vede se kot 
avtomat. Sploh se ne zaveda, kaj se doga
ja in kako pogubne posledice ima lahko 
takšna pogojenost v realnem življenju.To 
ne velja zgolj za navijaško odvisnost, am
pak tudi za druge.

Vsakdo je ujet v zanke pogojenosti.“Vsak 
bik ima svoj ‘štrik’, vsako tele ima svoje 
veselje,” pravi rek, ki fantastično povze
ma ves blišč in bedo vpetosti v nevidne 
okove številnih odvisnosti, ki nam pijejo 
energijo. Okuženi z njimi se premetava
mo sem in tja kot žival v pasti, a ostaja
mo ujeti, ker se niti ne zavedamo, kaj nas 
drži. Le manjšina človeštva se zaveda te 
ujetosti, vendar se le redki izbranci uspe
jo izviti njenim lovkam.Večina ostaja pre
kratka, ker imajo ravno dovolj “veselja”, 
da se še naprej oklepajo starega načina 
življenja, čeprav globoko v sebi čutijo ne- 
potešenost. Jasno, suženjstvo ne prinaša 
zadovoljstva.

Dejstvo, da je množica tiho, če le ima 
kruha in iger, je voda na mlin vseh, ki se 
redijo na njen račun. Poneumljenost in 
nemoč večine ljudi preprosto pomeni, da 
ne znajo misliti z lastno glavo. Kdor tega 
ni sposoben, se vede kot ovca. Potrebuje 
vodnika, ki ji pove, kaj naj misli, govori 
in dela.Totalitarni režimi komunizma, fa
šizma in nacizma so to natančno vedeli. 
Pa ne le oni.Vsak družbeni sistem gradi 
na izkoriščanju “izgubljenih duš”. Razlika 
je samo v tem, koliko “zraka” jim daje. 
Sodobni kapitalizem zmaguje s pospeše
vanjem tempa življenja in potrošništvom. 
Živimo hitreje, delamo več, kupujemo 
več, zapravimo več.

Ali nas to osrečuje? Ne, še bolj se po
grezamo v začarani krog nezadovoljstva. 
Zaradi hitrega načina življenja se odtuju- 
jemo sebi in soljudem, zato se počutimo 
osamljeni. Gremo v vrvež nakupovalne
ga centra, da se srečamo z drugimi in za 
nekaj časa pozabimo na težave. S polic 
se smehljajo vabljivi izdelki. Voziček se 
polni, polovice njegove vsebine v resnici 
ne potrebujemo, vzeli smo jo zaradi po
tešitve čustvenih potreb. Ni čudno, da je 
cekinov komaj za sproti. Suša v žepu nas 
žene k dodatnemu delu, časa zase in za 
druge imamo še manj, zato smo čustve
no še bolj izpraznjeni. Spet se zatečemo 
v varno zavetje trgovine. Blaginja?

Ut.A\C
21. februar 2008
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Kino Dom Zagorje
Sobota 23.02. ob 19.00

Nedelja 24.02. ob 19.00

Ponedeljek 25.02. ob 19.00
Torek 26.02. ob 19.00

Petek 29.02. ob 19.00

Sobota 01.03 ob 19.00

Nedelja 02.03. ob 19.00
Ponedeljek 03.03. ob 19.00

Kino Izlake
Nedelja 24.02. ob 19.15

Nedelja 02.0 3. ob 19.00

ALI ENI PROTI 
PREDATORJU: REKVIEM 
am. znanstveno-fantastični 
triler/grozljivka 
MICHAEL CLAYTON 
ameriški, drama/triler 
MICHAEL CLAYTON,
Film teater : ESTRELLITA 
Pesem za domov, Slovenija, 
Nemčija, ljubezenska drama 
ZAKLAD POZABLJENIH: 
KNJIGA SKRIVNOSTI, 
ameriški, akc, pust.
ZLATI KOMPAS, ZDA, 
Velika Britanija, domišljijska 
pustolovščina 
ZLATI KOMPAS 
ZAKLAD POZABLJENIH: 
KNJIGA SKRIVNOSTI, 
ameriški, akc, pust.

ALI ENI PROTI 
PREDATORJU: REKVIEM 
am. znanstveno-fantastični 
triler/grozljivka 
ZAKLAD POZABLJENIH : 
KNJIGA SKRIVNOSTI,

Kino Delavski dom Trbovlje
petek

sobota

nedelja

ponedeljek 25.2.

torek

22.02. ob 18.00 JAZ, LEGENDA 
ob 20.00 JEZERO

23.02. ob 18.00 JAZ, LEGENDA
ob 20.00 ZBOGOM PUNČKA

24.02. ob 18.00 JAZ, LEGENDA
ob 20.00 ZBOGOM PUNČKA 
ob 18.00 ZBOGOM PUNČKA 
ob 20.00 JAZ, LEGENDA

26.02. ob 18.00 HITMAN-AGENT 47 akc.

sreda
četrtek

petek

sobota

27.02. ob 18.00
28.02. ob 18.00

29.02. ob 18.00 
ob 20.00

01.03. ob 18.00

ob 20.00
nedelja 02.03. ob 18.00 

ob 20.00

ponedeljek 03.03. ob 18.00

HITMAN-AGENT 47 
ESTRELITA - PESEM ZA 
DOMOV ljubez. drama 
HITMAN-AGENT 47 
ESTRELITA - PESEM ZA 
DOMOV
ESTRELITA - PESEM ZA 
DOMOV
HITMAN - AGENT 47 
HITMAN - AGENT 47 
ESTRELITA - PESEM ZA 
DOMOV
ESTRELITA - PESEM ZA 
DOMOV

Kino Delavski dom Hrastnik
MICHAEL CLAYTON 
am.triler
ZAČARANA am.domiš. 
komedija
INVAZIJA am.zf triler 
MICHAEL CLAYTON 
ZAČARANA am.domiš. 
kom.
INVAZIJA 
NOČ ČAROVNIC 
am.groz.
NOČ ČAROVNIC 
FRANČEK IN ZAKLAD 
ŽELVJEGA JEZERA 
am.anim. kom.

animirana komedija 
(sinhro.)
ZAČARANA am. dom 
kom.

23.02. ob 17.00 INVAZIJA am.zf triler

petek 22.02. ob 19.15

sobota 23.02 ob 10.00

ob 17.00
ob 19.00

nedelja 24.02. ob 17.00

ob 19.00
sreda 27.02. ob 19.00

četrtek 28.02. ob 19.00
petek 29.02. ob 19.00

Kino Dol pri Hrastniku
Četrtek 21.02. ob 10.00

petek 22.02. ob 10.00

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390 

GSM: 041 681-584 
QM 041 765-113

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani /A\
snemanje prireditev za interno Avl 
uporabo in javno prikazovanje, z 
možnostjo sponzoriranja pcstai
trženje in produkcija za gospodarsko 
interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SR _ .. . . _ . , ,

E-mail: atv.signal@siol.net

* vidni ! NAJBOLJ GLEDANA 
LOKALNA TELEVIZIJA

V SLOVENIJI

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH! 0
21. februar 2008
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ä
mali oglasi

Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico 
na naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob 
Savi. Uredništvo si pridržuje pravico skrajšanja oglasa in spremem
be teksta brez obvestila naročnika. Pridržujemo si tudi pravico, da 
zaradi zakonskih obveznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo 
storitvene dejavnosti, če zraven ni priložena kopija osebnega do
kumenta. Za pravne osebe so oglasi plačljivi!

k

Prodam
Prodam kvalitetno 
vino cviček, pridelano 
v okolici Krškega. 
Cena po dogovoru. 
Tel.: 07 4920408

Skoraj novo vlečno 
vrv za vlečnico To
mos, dolžine 150-170 
m x 2 in cisterno za 
olje, kovinsko, s pri
ključki, 2000 I, pro
dam.
GSM 041 823 736

http://www.dd-trbovlje.si/ http://www.kulturnidom-zagorje.si/

IZ ZASAVCEM V KINOZl
Vsako številko časopisa Zasavc imate možnost dobiti 
2+2 brezplačni kinovstopnici za ogled kinopredstave

po Vaši želji v Zagorju ali Trbovljah. ŠT. 11
I Seveda pa morate odgovoriti na tokratnje nagradno vprašanje: | 

Kdo igra glavno vlogo v filmu Michael Clayton?
Pravilne odgovore z Vašimi podatki (ime, priimek, naslov) terl 
pripisom kateri kino boste obiskali (Zagorje ali Trbovlje) pošljite I
na: Grafika Gracer d.o.o.-ZASAVC, Lava 7b, 3000 Celje.

Izmed vseh prispelih odgovorov bomo izžrebali dva srečna I 
dobitnika dveh brezplačnih bonov za kinovstopnici. Bonal 
boste lahko zamenjali za poljubni kinovstopnici na[ 

| blagajnah kinodvoran vTrbovljah oziroma vZagorju.
Uredništvo.

Tokratni srečni izžrebanki sta:
Katja Poznič in Regina Doberšek

Sponzorja: Zavod za kulturo - Delavski dom Trbovlje in Kulturni center - Delavski dom Zagorje.

Prodam prtljažnik za
avto VW Polo, letnik 2004, povsem
nov.
GSM 031 777 438

Oddam
Oddam trisobno stanovanje 80 m2 v 
najem v hiši, zgrajeni leta 1988, delno 
opremljeno, v mirnem naselju Dol pri 
Hrastniku. Predplačilo za tri mesece, 
cena najema 350 € + stroški.
GSM 031 340 746

Delo
Zaposlimo moškega za delo v kovinar
ski delavnici.
Sotenšek Alojz s.p., Zavine 19, 1410 
Zagorje
Tel.: 03 56 71 195, GSM 041 667 3 10

NAROČILNICA ZA 
BREZPLAČNI 
MALI OGLAS 

Moj naslov (ni za objavo):

Srečna izžrebanka nagrade 
2000 € - centov je 

gospa Anica Jerman 
iz Čemšenika. 
ČESTITAMO! 

Vabimo vas spet k 
sodelovanju!

Kupone za "Z ZASAVCEM V 
KINO" IN NAGRADNO IGRO "1000 € 
centov" sprejemamo do torka pred 

izidom nasjednjega Zasavca.

KUPON ZA *"

2OOO €;
Izmed vseh prispelih kupončkov bomo izžrebali srečnega dobitnika 
oz. dobitnico 2000 6-centov. Vabljeni k sodelovanju!

o
Ime in priimek:................................................................ 0 o m "E

>o > -S —’ o
Naslov:............................................................................ §-8^0^

Q. O LU 0 O
Podpis:..................................................... -3 o < 8 o

Telefon in e-pošta:........................................................... .92. H <r S =M
n . .. ... | o e § EDavčna številka:....................................... pa< g o

- o “■ :&
Številka TRR:................................................................. o

*vsi podatki so obvezni*
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Franci Rogač - pravljičar» socialni 
s delavec» humanist m

Frana Rogač Franci in Polona

»Cesta ... Je trda in hladna ne glede na letni čas.Je karton, radiator 
in nespanje. Žalost in razjeda ... Obžalovanje in obup. So majhni 
trenutki sreče v objemu neskončnega začaranega kroga, ki boli in ne 
odneha. Svoboda in kletka hkrati. Kot alkohol ... Travnik zabave in 
teptanje sebe. Čarobna rešitev in neprizanesljiv konec. Sladko spanje 
in vedno krutejša realnost. Je najslajši nasmeh in najdaljša solza. 
Upor in zanikanje, a tudi izbira. Danes bi izbiral drugače, že na za
četku se ne bi oziral po bližnjicah, ki so rojevale vedno nove, da je 
pot postala daljša in zahtevnejša. Že takrat bi izbral vztrajnost in 
boj ter sebe, kakršen postajam danes. A bil sem tam in vse, kar mi 
je preostalo, je bila misel, da si lahko še vedno vzamem, da ni prepo
zno in da vedno pride dan, ko je treba poravnati račun. Pravzaprav 
smo vsi brezdomci, ki iščemo svoj ključ k sebi in sreči. Naj ta zgodba 
pove, da je življenje lepo, če vztrajamo in si prisluhnemo. Ce bo vsaj 
nekomu pomagala k lažji odločitvi, je dosegla svoj namen.«

To je odlomek iz Francijeve 
avtobiografske knjige Ključ 
brezdomca.
Franci Rogač, ljubljanski Pre
kmurec, je res nekaj posebne
ga in tudi spoznala sva se na 
prav poseben način. A o tem 
kdaj drugič.
Življenje (relativno je mlad) 
mu je bilo vse prej kot priza
nesljivo. Zaradi tega je vredno 
prebrati njegovo življenjsko 
zgodbo, ki jo je opisal v Ključu 
brezdomca.
V torek, 12.2. smo v Etno
grafskem muzeju v Ljublja
ni (Kavarna Sem), prisluhnili 
Pravljici o gozdnem škratu, ki 
jo je ilustrirala Polona Kosec. 
Predstavljen je tudi zvočni CD 
s pravljico o Kresničku Balu,

za d o rega je avtorsko glasbo 
napisal Janez Repnik, bere pa 
Natalija Rus.
Franci je s pomočjo sponzor
jev pripravil posebno izdajo 
Paketa pravljic, kjer je priložen 
DVD za gluhe, knjiga v Baril- 
lovi pisavi, zvočni CD in tudi 
Pravljica o gozdnem škratu! 
Vse to bo Franci predstavil na 
sejmu v Frankfurtu, saj verja
me, da je to edini tovrsten pa
ket na svetu.
Do sedaj je obdaril številne 
bolne otroke na klinikah, av
tistične, gluhe, slepe, otroke s
posebnimi potrebami.....
Izvedel je, da v Sloveniji živi 
I I 3 slepih otrok in jim podaril 
120 knjig v Braillovi pisavi, da 
jim z njegovimi lepimi pravlji

cami polepša trenutke osam
ljenosti.
Želi si tudi v bodoče razvese
ljevati in obdarovati vse bol
ne in hendikepirane otroke. 
Njegove pravljice so napisane 
tako, da opogumljajo ter vra
čajo vero v življenje. Prevede
ne so v več tujih jezikov. 
Pravljica o kresničku Balu pri
poveduje o kresničku, ki je 
tako hudo poškodovan, da ne 
more več svetiti in je zaradi 
tega zelo nesrečen. Prijatelji 
mu pomagajo na ta način, da 
mu kupijo baterijo in kresni- 
ček spet veselo sveti.
Franci bi rad napisal 101 prav
ljico in verjamem, da mu bo to 
z njegovim neverjetnim entu- 
ziazmom tudi uspelo.

Pravkar ima na svoji mizi (piše 
baje ob sveči, tako v šali pripo
veduje otrokom), pravljico Hr- 
čija Smrčija (o izbrisanih aha, 
torej politična zadeva), kjer 
hrčku, ki ne smrči kot ostali, 
grozi kazen...
Ukvarja se tudi s socialnim 
delom, obiskuje šole, bolnice, 
mladinske domove...
Z veseljem pride tudi k nam v 
Zasavje, če ga bomo povabili. 
V okvirju BZ nastopa s pravlji
cami v nižjih razredih osnovnih 
šol, z avtobiografsko zgodbo 
Ključ brezdomca pa v višjih. 
Kaj več podatkov o njegovem 
delu in kontaktih z njim lahko 
poiščete na 
www.pravljice.com
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Nov oddelek v Vrtcu Trbovlje
Občinski svet Občine Trbovlje je na svoji seji 11. februarja potrdil predlog za odprtje novega oddelka za 
otroke od prvega do tretjega leta starosti, v enoti Ciciban, na Trgu revolucije 4c. Dvanajstim otrokom je

odprl svoja vrata v petek I $. februarja.

Sedaj imajo v petih enotah odprtih dvajset oddelkov, kjer je 
vključenih v različne programe 386 otrok, kar predstavlja 58% 
predšolske populacije v Trbovljah.
Enako kot vsa leta doslej, imajo vpis za naslednje šolsko leto 
2008/2009 v času od 15. februarja do 15. marca na upravi Vrt
ca, Rudarska cesta 10a, (kjer je enota Pikapolonica, nad Sploš
no bolnišnico, op.a.) ob ponedeljkih in torkih od 8. do 16. ure, 
ostale dni do 15. ure ali po pošti na naslov :VRTEC Trbovlje, 
Rudarska cesta 10a, 1420Trbovlje. Obrazce za vpis so objavlje
ni na njihovi spletni strani www.vrtec.trbovlje.tv .
Da bi lahko videli, kako se imajo v vrtcu, bodo od 25. do 29. 
februarja med 9 in I I uro odprli vrata vseh enot otrokom in 
njihovim staršem.

Prvi zajtrk v vrtcu, v enoti Ciciban

Besedilo : Irena Vozelj, slika fotoarhiv Vrtec Trbovlje
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Steklina
Na brežiški veterinarski postaji so v sredini februarja ugotovili, da je bil poginuli pes okužen z virusom 
stekline. Pred tem dogodkom je bil v Sloveniji zadnji primer okužbe domače živali s steklino leta 1601, ko 
se je okužilo sedem psov in tri mačke, pri ljudeh pa je nismo zasledili že več kot pet desetletij. Kljub temu 

prisotnost virusa pri živalih predstavlja stalno ogroženost tudi za nas.
Steklina ali rabies je nalezljiva in smrtno nevarna bolezen 
osrednjega živčevja toplokrvnih živali in človeka. Povzročitelj je 
virus, ki se zadržuje predvsem v živčnem tkivu, žlezah slinavkah 
in bezgavkah. Okužba večinoma nastane zaradi ugriza oziroma 
opraskanine okužene ali stekle živali, zaradi kontakta sluznic s 
prenašalcem, lahko pa tudi z vdihavanjem (iztrebki netopirjev). 
Po okužbi virus nekaj časa miruje, nato pa potuje po perifer
nih živcih v možgane in prizadene osrednji živčni sistem. Pred 
smrtjo se virus vrne na periferijo in se spet pojavi v slini.V Ev
ropi so glavni prenašalci virusa stekline lisice, obolevajo pa tudi 
druge divje živali kot so šakali in netopirji pa tudi domače živali, 
ki za nas predstavljajo največjo grožnjo. Tveganju za okužbo 
so najbolj izpostavljeni manjši otroci, nato gozdarji, veterinarji 
itd.. Bolezen pri človeku poteka v petih obdobjih. Prvo obdo
bje je inkubacija, ki pomeni čas od okužbe do razvoja bolezni. 
V povprečju traja pri človeku 1-2 meseca, lahko pa tudi več 
mesecev, izjemoma let. Odvisna je od globine rane, količine 
vnesenega virusa, mesta ugriza in drugih dejavnikov. Za to ob
dobje je značilno, da so osebe brez težav.V drugem obdobju se 
začno pojavljati začetni simptomi in znaki bolezni in trajajo 2- 
10 dni. Pojavijo se povišana telesna temperatura, glavobol, sla
bost, bruhanje, utrujenost, bolečine ali mravljinčenje na mestu 
ugriza, lahko tudi motnje v vedenju, agresivnost in nespečnost. 
Naslednje obdobje zaznamuje nevrološka prizadetost in traja 
od 2 do 7 dni. Lahko poteka v dveh oblikah, kot furiozna ali pa 
kot paralitična oblika. Za prvo je značilna pretirana vzdražnost

s krči in hidrofobijo (strah pred vodo) zaradi krčev v mišicah 
požiralnika ter pretirano slinjenje.Temu se pridružijo še strah, 
zmedenost in delirij. Pri paralitični obliki so opazne ohlapne 
ohromitve mišic in motnje govora.V četrtem obdobju je bol
nik komatozen, pojavljajo se motnje srčnega ritma, krči mišic, 
težave z dihanjem. Smrt nastopi zaradi odpovedi srca, dihanja 
ali zadušitve pri požiranju. Ta faza traja od 0-14 dni. Zadnja 
faza je ozdravitev in je izjemno redka, doslej so znani le trije 
preživeli. Do sedaj še nismo našli testa, s katerim bi ugotovili 
steklino pred izbruhom bolezenskih znakov, zato so po stiku 
z neznano oziroma sumljivo živaljo potrebni posebni ukrepi.V 
primeru ugriza moramo rano spirati z milom pod tekočo vodo 
vsaj 15 minut. Žival mora biti v desetdnevni karanteni ne glede 
na cepilni status. Pooblaščeni veterinar mora opraviti pregled 
živali 2., 5. in 10. dan po ugrizu, rezultate pregledov pa mora 
sproti pošiljati v antirabično ambulanto. Poškodovana oseba se 
mora javiti v antirabični ambulanti, kjer dobi nadaljnja navodila. 
V primeru da je žival mogoče opazovati in ne kaže znakov 
bolezni.se cepljenje opusti, v nasprotnem primeru pa sledi ob
vezno brezplačno cepljenje s petimi odmerki cepiva.V primeru 
da je poškodbo povzročila za steklino sumljiva žival se doda 
še pasivna zaščita z imunoglobulini. Možno je tudi preventivno 
cepljenje, ki je obvezno za veterinarje, gozdarje in lovce, lahko 
pa se samoplačniško cepijo tudi drugi. Cepljenje je varno z 
blagimi stranskimi učinki, potrebni so poživitveni odmerki na 
tri leta.

Maja Knez, dr.med. in Marko Miklič, dr.med.

Bolezen ni poraz ali kazen* temveč 
možnost za spremembe

Knjižnica Antena Sovreta Hrastnik obeta zelo zanimiv večer. Na predavanje v galerijo delavskega doma 
Hrastnik pride v četrtek, II. februar 1008, ob 18. uri Franc Božjak dipl. iridelog - zdravilec, diplomiral na 

Akademiji komplementarne medicine Galileo Galilei, v Trentu, v Italiji

Iz vsebine predavanja:

- Kdo ali kaj je imunski sistem, ozdravitvena moč ali organi
zacija duha, katere so moči in procesi, ki jih v nas prinaša in 
aktivira?
- Potek neravnovesja od krčev, skozi funkcionalne motnje in 
vse do strukturnih sprememb, od akutnih do kronično-dege- 
nerativnih procesov, od spodaj navzgor in od zunaj navznoter.
- Izguba ali pešanje vitalnosti na račun pretirane uporabe inte- 
lekta (sindrom pregorevanja).

- Globlji pomen telesne vadbe, tehnik sproščanja, vrelca mla
dosti, molitve, meditacije, Bachovih pripravkov, homeopatije, 
zeliščarstva, kneippanja.
- Prehranjevanje glede na: letne čase, dnevne, letne ritme (maš
čobe, sladkorji, presna hrana), temperament, vitalne moči, du
ševne potrebe in duhovno moč.
- Pustite se presenetiti in navdušeni boste, kajti to je tema, s 
katero gospod Franc že nekaj let navdušuje slušatelje širom po 
Sloveniji, zato vam predavanje toplo priporočamo.

Predavanje je brezplačno!

21. februar 2008



Tokratno razmerje je 1:3 - 6 deklic in 18 fantkov.

05.02. 2008
Janja Novak, Čimerno 3, Radeče - sin Matic 
MatejaTeršek, Mestna ul. 8, Laško - hči Kaja 
06. 02. 2008
Nevenka Kuhelj, Zgornje Izlake 13, Izlake, Zagorje - sin 
Robert Vidic
Nataša Ramovš, Sopota 37, Podkum - sin Jakob Vid Kos 
Barbara Žagar Hafner, Čeče 46, Hrastnik - hči Alja Hafner 
07. 02. 2008
Andreja Kozar, Gubčeva 3, Dol Domžale - sin Maj 
Maja Sevljak Jurjevec, Graška c. 4, Litija - sin Jakob Jurjevec
09.02. 2008
Nataša Zabav, c. OF 16,Trbovlje - sin Rok Zupanc
Metka Srebotnik, Trg F. Kozarja 16 a, Hrastnik - hči Neža
Žagar
Mateja Krelj, Kalanova 7, Medvode - hči Lara 
10. 02. 2008
Nejka Ostanek,Jesenovo 40 b Čemšenik, Zagorje - sin Alek
sej Lazar
Urška Ostanek, Ostenk 33,Trbovlje - sin Jure
Mateja Muhič, Kovinarsko naselje 4 a,Trbovlje - sin Gregor
I 1.02. 2008
Karmen Ponikvar, Farčnikova kolonija 33, Zagorje - sin Žan 
Feštajn
Mojca Zupan, Veliki vrh pri Litiji 9, Litija - sin Ažbe
12.02. 2008
Simona Pettirroso, Petelinkova I, Kisovec, Zagorje - sin Ja
kob
Metka Golavšek, Velika Pirešica 6 a, Žalec -sin Anže Ram
šak
13.02. 2008
Izeta Bučar,Tirna 30, Sava, Zagorje - sin Simon 
14. 02. 2008
Maja Šmit, Turje 72, Dol pri Hrastniku, hči Neža Abram
15.02. 2008
Sara Urnavt, Kidričeva 4, Zagorje - sin Neo Mišel Gašparut 
Suzana Kastelic,Trg svobode 34 a,Trbovlje - sin Gašper 
16. 02.2008
Jana Šuligoj, Novi dom 51, Hrastnik - sin Svit
17.02. 2008
Anka Odlazek, Farčnikova kolonija I I, Zagorje - hči Klav
dija
18.02. 2008
Barbara Zupanc, Prapretno 14, Hrastnik sin - Maj Urbajs

ISKRENE ČESTITKE

Popravek za 30.01.2008
Veteršek Jana, Ostenk 15a,Trbovlje - sin Matjaž Belina

Lokostrelke 
zadele v polno

Lokostrelki Dolores Čekada iz Ilirske Bistrice in Andreja 
Izgoršek iz Šenčurja pri Kranju sta navajeni zadevati v 
polno. Prva je svetovna prvakinja v poljskem lokostrel
stvu, druga pa je bila članica ekipe, ki je osvojila naslov 
evropskih prvakov. Da pa sta obe navajeni zadevati v pol
no tudi v vsakdanjem življenju, sta dokazali s humanitar

no akcijo zbiranja igrač za otroke.

Ob pomoči Janeza Kržišnika, lokostrelskega trenerja iz zagor
skega lokostrelskega kluba Janez Vajkart Valvasor, sta uspešni 
športnici zbrali več kot 2 kubična metra raznih igrač, med kate
rimi sta se znašla tudi TV sprejemnik in mikrovalovna pečica. 
14. februarja 2008 sta dekleti zbrane igrače predali osebju pe
diatrične bolnišnice v Trbovljah. Vodja otroške bolnišnice dr. 
Magda Lušič se je športnicama zahvalila za humanitarno deja
nje. Svoje navdušenje nad zbranimi igračami ni skrivala glavna 
medicinska sestra v trboveljski bolnišnici Nevenka Pavčnik. Še 
posebej navdušena pa je bila medicinska sestra Stanka Poljšak, 
ki se je najbolj razveselila TV sprejemnika in mikrovalovne pe
čice. Slednja bo nadomestila 40 let staro pečico, ki so jo morali 
zaradi dotrajanosti pred dnevi zavreči in so tako na otroškem 
oddelku imeli težave pri pripravi obrokov za otroke z virusnimi 
obolenji.TV sprejemnik pa bo ravno tako služil otrokom, ki so 
zaradi virusnih obolenj izolirani od ostalih mladih pacientov in 
se določen čas ne morejo vključevati v igro in razvedrilo, kot 
sicer ostali bolni otroci, pacienti na pediatričnem oddelku.

Lokostrelki Dolores Čekada in Andreja Izgoršek sta v pogovo
ru povedali še, da je v akciji sodeloval tudi Tone Fornezzi Tof.

Tekst in slika: MAŠ.
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Akcija

Pred tednom dni so slovenski kriminalisti izpeljali akcijo z 
nazivom »Čista lopata«.Akcija naj bi razbila lobi gradbincev, 
ki so se kartelno dogovarjali o poslih. Seveda, brez bogatih 
predaj in prejemanja daril, kot sumijo kriminalisti, tudi ni šlo. 
V obsežni akciji je sodelovalo okrog 130 kriminalistov. Are
tacije slovenskih gradbenih velikanov so bile pravi medijski 
dogodek.
Kakšen bo rezultat akcije, ki bo epilog brž ko ne doživela na 
sodišču, bo pokazal čas. Mene bolj zanima, zakaj so krimina
listi pri nas zaenkrat najbolj odmevno akcijo, ki je povezana 
z razkrivanjem domnevno organiziranega kriminala v našem 
gospodarstvu, poimenovali ravno »Čista lopata«.
Lopata zagotovo ni orodje, ki bi ga uporabljali direktorji in 
lastniki podjetij.Tudi za domačo rabo ljudje, ki premetavajo 
milijarde (proračunskih) evrov sem ter tja, lopate verjetno 
ne primejo ravno pogosto v roke, če sploh kdaj. Drug pro
blem pri lopati pa je ta, da se z njo ne da zaslužiti enorm
nih količin denarja. Lopata in denar nista nikoli v zgodovini 
človeštva bila v ljubezenskem razmerju. Prej bi lahko rekli, 
da sta lopata in denar že od davnine pa vse do današnjih so
dobnih časov, na smrt skregana in povsem navzkriž. Lopata 
in tisti, ki jo uporabljajo, so tako daleč stran od korit pri 
katerih se krmijo debeli pujsi, da virtuozi z lopato praviloma 
poberejo zgolj ostanke drobtin in gnoj, ki ga morajo počistiti 
za rejenimi pujsi.
Prepričan sem, da je tam, kjer se uporablja lopata, vse čisto 
in ni v veljavi organizirani kriminal - podkupovanje, dajanje in 
prejemanje daril, kartelno dogovarjanje, skratka tam, kjer se 
fizično dela in služi denar za golo preživetje, ni korupcije, saj 
ne obstajajo okoliščine, ki bi izpolnjevale pogoje za takšno 
kriminalno dejanje. Se o skupnih akcijah za boljše pogoje 
dela in višje plače se tisti, ki so na lopato obsojeni, niso spo
sobni dogovoriti ali pa so prezaposleni z vihtenjem tega sta
rodavnega orodja preko vseh normalnih meja in jim zmanjka 
časa ter moči, da bi se bolj zavzeto za svojo zakonite koristi 
borili, kaj šele, da bi imeli čas za organizirani kriminal.
Delo z lopato ne omogoča visokih zaslužkov. Zgolj bedno 
preživetje je z lopato v roki mogoče. Da je res tako, doka
zuje tudi dejstvo, da v gradbeništvu dela veliko delavcev iz 
drugih držav, kot so n.pr. Romunija, BiH, Slovaška in podo
bne države EU-ja in izven.Tam lopatarji zaslužijo še slabše 
kot pri nas in se jim zdijo plače v našem gradbeništvu očitno 
dovolj visoke, da se jim splača zapustiti domovino in druži
no ter oditi z lopato v tujino. Naši delavci se vsaj tistih del 
v gradbeništvu, ki so z lopato povezani, praviloma izogibajo. 
Gospodje, gradbeni baroni, za takšno delo niso ravno pri
pravljeni sprejemati kompromisov o višini plače. Prej je vi
deti, da se tudi tu kartelno dogovarjajo o čim nižjih zaslužkih 
za strokovnjake lopatanja.
Je pa policija zadela v polno z nazivom akcije »Čista lopata«. 
Kdor koli od poslovnih mogotcev, pa ne samo v gradbeni
štvu, je mogoče slišal za akcijo s takšnim nazivom, niti slu
čajno ni pomislil, da gre pri akciji, ki vsebuje tako primitivno 
besedo, za lov na slovenske milijonarje, tajkune in podobno 
druščino.
Lopata je vedno čista, tudi ko je od dela umazana, s čistost
jo duš osumljenih gradbenih baronov (in politike) pa se bo 
ukvarjalo sodišče.

Mefisto

Čokoladna dieta - drugi del

Drugi dan - marelični dan
Mogoče niste ravno ljubitelji marelic in v tem primeru jih 
lahko
zamenjate z breskvami.
Zajtrk je vedno isti. Za kosilo tokrat pečeno puranje belo 
meso brez kožice s suhimi marelicami in z različno zelenja
vo, v poljubnih količinah. Med pečenjem, ki traja okrog 45 
minut se jed prelije s kozarcem piva.
Večerja, zelenjava, suhe marelice, kuhano puranje meso. 
Sledijo različni dnevi in končno - čokoladni dan!
Lahko preizkusite dan, ko boste jedli le mlečne izdelke, sir, 
jogurt, pa dan zeljnih jedi itd. Živila lahko kombinirate sami. 
Tako boste odkrili številne nove okusne jedi. Dieta je pri
merna tako za tiste, ki radi dobro jedo, kot tudi za tiste, ki 
uživajo v kuhanju.
Končno -čokoladni dan. Začnete ga s čokoladnim muffinom 
in banano, za kosilo so čokoladni hlebčki pečeni s koščki 
banane na žaru. Zraven pa kozarec mleka. Občutek sitosti 
traja dve do tri ure.
Za malico -jogurt s koščki breskve in čokoladnim sirupom. 
Na koncu pa veliko finale-večerja. Piščanec v črnem vinu 
oblit s čokolado...nenavadno kaj...okus je kot, da ste piš
čančje meso prelili z čokoladnim sirupom npr. Sladki greh in 
paradižnikovo mezgo...ali za lepoto se mora....Za desert 
pa košček čokoladne rulade....
Najboljši aspekt te diete je ta, da kalorij ni treba šteti. Seve
da, pa je obroke treba le zmanjšati, sicer je vse zastonj. 
Zadnje čase je precej raziskav usmerjenih na faktorje, ki 
vplivajo na občutek sitosti. Po eni teoriji okus vpliva na to, 
kako hitro se boste zasitili. Vsaka dieta ima tudi trik, ki je 
odločilen - redukcijo kalorij. Trik »diete okusa« je v tem, 
da prenehate jesti, ko se zasitite z enim od okusov, kar je 
znanstveno dokazano.
Najbolj pomembna faktorja diete:
Okus
V Pensilvaniji sta, kot je to že v navadi angažirani dve skupini 
študentov. Prva je uživala samo eno vrsto hrane v neome
jenih količinah, druga pa je lahko izbirala med štirimi vrstami 
jedi. Po enem tednu so ugotovili, da so študentje, ki so imeli 
večjo izbiro pojedli 60 odstotkov več od prve skupine, ki je 
jedla le eno vrsto hrane.

Volumen hrane
Preverjena je tudi teorija, da teža in volumen hrane delujeta 
na občutek sitosti. Znanstveniki so ugotovili, da ženske po
jedo dnevno okrog 1,3 kg hrane brez obzira koliko kalorij 
ona vsebuje. Skupina žensk, ki so jo imeli za primerjavo je 
več dni jedla zelenjavo in testenine. Sčasoma so količino za
užitih testenin same zmanjševale v korist zelenjave. Zaužile 
so isto količino hrane, z več zelenjave in tako zmanjšale šte
vilo zaužitih kalorij. Zaradi tega Volumetrix dieta ne deluje 
kot trik.Torej izberite živila z manjšim številom kalorij in po
jejte toliko kolikor vam odgovarja. Se najbolje bi bilo izbrati 
sadje in zelenjavo, ki vsebuje veliko vode in vlaknin - tako 
boste siti in zmanjšalo se bo števili vaših kilogramov.

StR.

21. februar 2008



09 feš Barte 
IgrHteh

Berta Igrienik z Bralce je 6. feb. 1008 praznovala 90. 
rojstni dan. Te častitljive obletnice se se spomnili tudi 
v krajevni skupnosti Dol pri Hrastniku, kamor sodi 

zaselek Braica.
Slavljenko, ki živi na kmetiji, domačini ji pravijo Pustova kme
tija, je obiskala predsednica KS Dol Vojka Povše Krasnik in 
jo razveselila s šopkom vrtnic.

»V krajevni skupnosti Dol in širši okolici živi veliko starejših 
ljudi, ki so potrebni pomoči in vsakodnevne nege,« je rekla. 
»Zato bi prišel prav dnevni center za tiste, ki skrbijo za 
svoje ostarele sorodnike. Zjutraj bi jih pripeljali v ta center, 
ko bi se vračali iz služb pa prišli po njih. Dnevno varstvo 
bi bilo rešitev za mnoge starejše krajane in njihove naj
bližje...«

Slika in besedilo: Fanči Moljk

S
varun človckovih pravic

Varuhinja človekovih pravic bo
v sredo, 27. 2. 2008, s sodelavci 

poslovala v prostorih 
občine Trbovlje.

Če menite, da so vam s strani države 
ali njenih organov kršene pravice, 

se lahko prijavite na pogovor.

Prijave zbiramo do (vključno) torka, 
26. 2., do 12. ure na 080 15 30.

m
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Želite novo frizuro? Niste zadovoljni s svojim videzom, na
činom šminkanja? Prepustite se strokovnjakom Studia Las j 
iz Zagorja.
Kako?
V naslednji številki Zasavca bo objavljen kupon, ki ga boste 
izpolnili in poslali na naslov uredništva Zasavca v Zagorju, 
Cesta zmage 3. Med prispelimi kuponi bomo izžrebali ose
bo, ki bo doživela popolno preobrazbo. Seveda fotografirali 
vas bomo prej in potem, da tudi ostale prepričamo, kakšno 
preobrazbo ste doživeli.

Kako bo to videti, vam bomo na primeru pokazali že v na
slednji številki, v kateri bo objavljen tudi prvi kupon in po
drobna navodila.

'X. StR
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V negotovih 
časih izberite 

varno naložbo!
NLB Varčevanja
NLB Depoziti

Možnosti za varno in zanesljivo 
naložbo denarja je v 

| NLB Banki Zasavje 
! toliko, da bomo z veseljem ustregli; 
I vašim željam!
| j

j www.banka-zasavje.si

NLB® Skupina


